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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU 
Compartiment de lucru consilieri judeţeni 
Nr.8206 din 28.03.2023 
 

    PROCES VERBAL 
încheiat astăzi, 28.03.2023, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

  Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin .(1)  din Codul administrativ cu 
modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr.150 din 22.03.2023 a Preşedintelui Consiliului 
Judeţean Bacău, comunicată consilierilor judeţeni în termenul prevăzut de lege şi adusă la cunoştinţă publică 
în presa locală şi pe site-ul consiliului judeţean.  

   Şedinţa se desfăşoară în sala mare de şedinţe a Consiliului Judeţean Bacău. 
      Şedinţa fiind legal convocată şi constituită îşi poate desfăşura lucrările. 
      Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul preşedinte Valentin Ivancea.  
   Din totalul de 35 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi 35. 34 de consilieri judeţeni sunt 
prezenţi în sală. Doamna consilier judeţean Hîrţescu Roxana-Elena participă on-line la şedinţă.  
    Având în vedere proiectul ordinii de zi, la şedinţă au fost invitaţi să participe: domnul Ene Mihai 
Daniel, director - Direcția economică în cadrul  Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Bacău, doamna Ardeleanu Lenuța, director la Serviciul Public Județean de Drumuri Bacău, domnul Bezniuc 
Radu – administrator executiv provizoriu R.A. Aeroportul Internațional „George Enescu”, doamna Pâțu 
Olguța – director Scoala Populară de Arte și Meserii, directorii/șefii de servicii ai direcţiilor/serviciilor din 
cadrul aparatului de specialitate. 
  Comisia Economică, Comisia Sănătate, asistenţă socială, tineret şi sport şi Comisia Educaţie, cultură,  
artă şi religie au emis avize favorabile pentru toate proiectele de hotărâri care au fost înscrise pe proiectul 
ordinii de zi. Comisia juridică şi administraţie publică, a emis avize favorabile pentru priectele de la nr.2 la 
nr. 35. Proiectul cu nr.36 a primit aviz nevaforabil. Proiectul cu nr.37 a fost consemnat favorabil. Comisia 
urbanism, amenajarea teritoriului şi lucrări publice a emis avize favorabile pentru proiectele de la nr.2 la 
nr.10. Proiectul de la punctul 11 de pe ordinea de zi a fost consemnat de 4 consilieri favorabil şi 4 consilieri 
au consemnat nefavorabil. Totodată proiectele de la punctele 22 şi 26 au primit 4 avize favorabile şi 4 avize 
nefavorabile. Toate celelalte proiecte au fost consemnate favorabil. 
     ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Bună ziua doamnelor şi domnilor consilieri. Bine aţi venit la şedinţa 
ordinară de astăzi. Având în vedere faptul, că avem o listă lungă de proiecte, eu am să dau citire la ordinea 
de zi şi la ordinea de zi suplimentară şi am să propun ca să mergem pe proiectele pe care dumneavoastră le-
aţi avut la mapă. Dacă aveţi intervenţii sau amendamente mă opriţi, dacă nu o să aveţi, o să mergem direct 
la vot în aşa fel încât să fim cât mai eficienţi ca să nu avem o şedinţă foarte lungă conform listei pe care o 
avem.     

     Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi, este următorul: 

1. Aprobarea procesului - verbal al şedinţei ordinare din data de 28.02.2023;  
 

2. Proiect de hotărâre privind actualizarea valorii redevenţelor anuale pentru cabinetele medicale 
concesionate conform Hotărârii Guvernului nr.884/2004, cu modificările şi completările ulterioare, 
valabile în anul 2023; 

                                            Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

3. Proiect de hotărâre privind indexarea taxelor și tarifelor de închiriere a unor imobile aflate în domeniul 
public sau privat al Judeţului Bacău, valabile în anul 2023; 

                                                    Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării denumirii Şcolii Populare de Arte şi Meserii Bacău, în 
Şcoala Populară de Arte şi Meserii ,,Ion Ghelu-Destelnica” Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău                           
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5. Proiect de hotărâre privind asocierea Judeţului Bacău cu Orașul Buhuși și Spitalul ,,Prof. Dr. Eduard 
Apetrei” Buhuși în vederea finanţării proiectului ,,Furnizare de echipamente medicale, instalare, punere 
în funcţiune, instruire personal şi service în perioada de garanţie - Echipamente medicale specifice 
pentru B.F.T”;  

                          Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

6. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz şi a unui drept de servitute asupra terenului în 
suprafaţă de 20 mp. din zona drumului judeţean DJ207G, situat în sat Letea Veche, str.Al.I.Cuza, nr. 
117, comuna Letea Veche din Judeţul Bacău, aflat în domeniul public al Judeţului Bacău şi în 
administrarea Serviciului Public Judeţean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A.; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

7. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului în 
suprafață de 2938 mp din zona drumului județean DJ 241C, situat în comuna Roșiori din județul 
Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Serviciului Public Județean de 
Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A.; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

8. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului 
în suprafață de 248,50 mp din zona drumului județean DJ 119B, situat în sat Crihan, comuna Măgura 
din județul Bacău, aflat în domeniul public al județului Bacău și în administrarea Serviciului Public 
Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C. Delgaz Grid S.A.; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

9. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului 
în suprafață de 342 mp din zona drumurilor județene DJ 243B și DJ 252, situat în sat Parincea, comuna 
Parincea din județul Bacău, aflat în domeniul public al județului Bacău și în administrarea Serviciului 
Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A.; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii contribuţiei anuale, aferentă anului 2023, la patrimoniul 
Societăţii Naţionale de Cruce Roşie din România-Filiala Bacău;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

11. Proiect de hotărâre privind respingerea plângerii prealabile formulată împotriva Hotărârii Consiliului 
Județean Bacău nr.7/2023 și împotriva Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr.8/2023 de către primarul 
comunei Mănăstirea Cașin; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău                              

12. Proiect de hotărâre privind modificarea Programului de transport public de persoane prin servicii 
regulate, în trafic județean valabil pentru perioada 01.01.2014-30.06.2019, aprobat prin Hotărârea 
Consiliului Județean Bacău nr.187/2012, cu modificările și completările ulterioare;                                          

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău                                                
 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Direcţiei Generale 
de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bacău;                                                    

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării serviciilor sociale create (locuințe protejate și centre de 
zi) prin Programul Operațional Capital Uman 2014 - 2020, Axa prioritară 4: Incluziunea socială și 
combaterea sărăciei, Obiectiv specific 4.15 Reducerea numărului persoanelor vârstnice și a celor cu 
dizabilități plasate în instituții rezidențiale, prin furnizarea de servicii sociale și medicale la nivelul 
comunității, inclusiv servicii pe termen lung - proiectele „Furnizare servicii sociale pentru persoane 
adulte cu dizabilități”, Cod MySMIS2014: 126479 - Moinești, „Șanse egale pentru viața în comunitate”, 
Cod MySMIS2014: 130548 - Tamași, „Incluziune socială prin servicii sociale în comunitate”, Cod 
MySMIS2014: 130549 - Târgu Ocna și „Suport pentru viața independentă în comunitate a persoanelor 
cu dizabilități”, Cod MySMIS2014: 130550 - Răcăciuni, precum și a regulamentelor de organizare și 
funcționare aferente acestora; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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15. Proiect de hotărâre privind declanșarea procedurii de selecție a membrilor Consiliului de Administrație 

al Regiei Autonome Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău; 
                                             Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

16. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la Hotararea Consiliului Judetean Bacău nr. 
278/2019 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții pentru Direcția Județeană de Evidența 
a Persoanelor Bacău, cu modificarile ulterioare; 
                                              Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

17. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexelor nr.1 și 2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău 
nr.145/2021 privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al 
Consiliului Judeţean Bacău, cu modificarile ulterioare, ca urmare a reorganizarii aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Bacău, precum si reorganizarea Serviciului Public Județean de 
Drumuri Bacău; 

  Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

18. Proiect de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Universitatea „Vasile Alecsandri” din Bacău 
pentru organizarea și desfășurarea proiectului „Conferinţa internaţională OPROTEH 2023 organizată 
cu prilejul aniversării a 47 de ani de învaţamânt tehnic superior în Universitatea „Vasile Alecsandri” 
din Bacău”; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Modernizarea, extinderea și furnizarea de 
echipamente noi pentru Compartimentul de terapie intensivă neonatală din cadrul Secției de 
Neonatologie a Spitalului Județean de Urgență Bacău în vederea tratamentului adecvat pentru pacientul 
critic neonatal ”, în vederea depunerii acestuia spre finanțare în cadrul Planului Național de Redresare 
și Reziliență, Pilon V, Componenta 12. Sănătate Investiția: 2. Dezvoltarea infrastructurii spitalicești 
publice Investiția specifică: I2.3: Secții de terapie intensivă pentru nou-născuți; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

20. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preempţiune de către Judeţul Bacău pentru 
cumpărarea imobilului „Casă” având codul BC-II-m-B-00783, situat pe strada Ioniță Sandu Sturza, nr. 
96, municipiul Bacău, județul Bacău, înscris în cartea funciară nr. 60279-C1; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării tarifelor operatorului S.C. ECO SUD S.A. și pentru 
aprobarea Actului adițional nr. 3 la contractul de delegare prin concesiune a gestiunii serviciului de 
operare a instalațiilor de deșeuri în Județul Bacău nr.1078/1087 din 16.04.2018; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

22. Proiect de hotărâre privind admiterea în parte a plângerii prealabile formulată împotriva Hotărârii 
Consiliului Județean Bacău nr. 27/2023 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de 
specialitate în vederea acordării de consultanță, asistență și reprezentare pentru reorganizarea Regiei 
Autonome Aeroportul Internațional ,,George Enescu” Bacău în societate comercială pe acțiuni; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

23. Proiect de hotărâre privind solicitarea de scoatere definitivă din fondul forestier național a terenului în  
suprafață de 3005 mp. aflat în proprietatea publică a Județului Bacău și în administrarea Consiliului 
Județean Bacău, fără compensare și cu exceptarea de la plata taxelor și a altor obligații bănești, în 
vederea realizării obiectivului de investiții „Consolidare drum cu zid de sprijin DJ 252, Buhoci-
Bibirești, km 121+630, județul Bacău”; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 



4 
 
 

24. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean Bacău în Comisia de 
concurs la concursul de recrutare pentru ocuparea funcției contractuale de conducere vacante de director 
general la Direcția Generala de Asistența Sociala si Protecția Copilului Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
25. Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr. 23/2023 pentru 

completarea Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr. 91/2020 privind aprobarea cofinanțării proiectului 
“Sprijin în pregătirea aplicației de finanțare precum și a documentațiilor de atribuire pentru proiectul 
Extindere a sistemului de management integrat al deșeurilor în județul Bacău, în perioada 2020-2023” 
cu modificările ulterioare; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

26. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr. 27/2023 privind 
aprobarea achiziționării de servicii juridice de specialitate în vederea acordării de consultanță, asistență 
și reprezentare pentru reorganizarea Regiei Autonome Aeroportul Internațional ,,George Enescu” Bacău 
în societate comercială pe actiuni; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al R.A. Aeroportul Internațional 
,,George Enescu” Bacău pe anul 2023 și estimării pentru 2024-2025; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

28. Raport asupra eficienței activității de poliție la nivelul județului Bacău în anul 2022; 
Prin reprezentant ATOP: dl. Vasile Isvoran 

 
29. Planul strategic cuprinzând principalele obiective, acțiuni și indicatori de performanță minimali pentru 

serviciul polițienesc, recomandate Inspectoratului de Poliție Județean Bacău pentru anul 2023. 
Prin reprezentant ATOP: dl. Vasile Isvoran 

                                        
 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la  proiectul ordinii de zi, prezentate. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie        x   
3. Boca Laurențiu        x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot în conformitate cu prevederile art.135, alin.(8) din 
Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, suplimentarea proiectului ordinii de zi nr.1 cu 
următoarele proiecte: 
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1. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați pentru realizarea    

obiectivului de investiții “Reabilitare și modernizare DJ252C,Tătărăști –Corbasca, km 8+022-
23+088, județul Bacău”, în cadrul Programului Național de Dezvoltare Locală; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea asigurării de la bugetul local a cheltuielilor care nu se finanțează 
de la bugetul de stat, pentru realizarea obiectivului de investiții “Reabilitare și modernizare 
DJ252C,Tătărăști-Corbasca, km 8+022-23+088, județul Bacău”, în cadrul Programului Național de 
Dezvoltare Locală ; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr.1 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău 
nr.78/2019 privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul din aparatul de specialitate al 
Consiliului Județean Bacău și din instituțiile și serviciile publice aflate în subordinea acestuia, cu 
modificările ulterioare; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

4. Proiect de hotărâre privind solicitarea de scoatere definitivă din fondul forestier național a terenului 
în  suprafață de 5238 mp. aflat în proprietatea publică a Județului Bacău și în administrarea 
Consiliului Județean Bacău, fără compensare și cu exceptarea de la plata taxelor și a altor obligații 
bănești, în vederea realizării obiectivului de investiții „Modernizare DJ 206B Parava-Rădoaia, km 
4+650-10+516 ”. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
5. Raport asupra situației gestiunii bunurilor din domeniul public și domeniul privat al U.A.T Județul 

Bacău. 
Prezintă: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la  proiectul ordinii de zi suplimentare 
nr.1. 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare nr.1 în forma prezentată şi 
se aprobă în unanimitate. 

 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie        x   
3. Boca Laurențiu        x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot în conformitate cu prevederile art.135, alin.(8) din 
Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, suplimentarea proiectului ordinii de zi nr.2 cu 
următorul proiect: 
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1. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza S.F./D.A.L.I. și a 

indicatorilor tehnico- economici pentru proiectul „Reabilitare, eficientizare energetică și extindere 
Complex Muzeal „Iulian Antonescu” str. Nicolae Titulescu, Municipiul Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la  proiectul ordinii de zi suplimentare 
nr.2. 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare nr.2 în forma prezentată şi 
se aprobă cu 33 de voturi pentru şi 3 abţineri. 

 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie        x   
3. Boca Laurențiu          x 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                       x 
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian   x 

 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot în conformitate cu prevederile art.135, alin.(8) din 
Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, suplimentarea proiectului ordinii de zi nr.3 cu 
următoarele proiecte: 

 

1. Proiect de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Asociația ,, Împreună pentru Cleja” pentru 
spijinirea performanței echipei RoboKids; 

Iniţiator: Grupul Consilierilor Judeţeni PNL Bacău 
 

2. Proiect de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Inspectoratul Școlar Județean Bacău și Casa 
Corpului Didactic ,,Grigore Tăbăcaru” Bacău pentru organizarea și desfășurarea proiectului 
,,Participarea RoboKids Somușca la campionatul international de robotică ,,First Championship”-
Houston, Texas, Statele Unite ale Americii. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la  proiectul ordinii de zi suplimentare 
nr.3. 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare nr.3 în forma prezentată şi 
se aprobă cu 33 de voturi pentru şi 3 abţineri. 

 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie        x   
3. Boca Laurențiu          x 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
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25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                       x 
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian   x 

 
Pentru proiectele  de hotărâre înscrise la punctele 1 și 2 de pe  proiectul ordinii de zi suplimentare, urgența 

este motivată de necesitatea demarării cât mai rapide a procedurilor de achiziție publică, astfel încât lucrările  
obiectivului de investiții “Reabilitare și modernizare DJ 252C, Tătătăști- Corbasca, km 8+022-23+088, județul 
Bacău” să poată fi finalizate în termen și să fie eliminate posibilele întârzâieri în semnarea contractului. 
Totodată orice întârzâiere în implementarea proiectului determină creșteri ale valorii acestuia, având în vedere 
că aplicarea indicilor de cost în construcții, prevăzuți în OUG nr. 47/2022 la fiecare situație de plată, conduce 
la majorarea prețului contractului. 

Pentru proiectul de hotărâre înscris la punctul 3 de pe  proiectul ordinii de zi suplimentare, urgența este 
motivată de faptul că prin Dispozițiile Președintelui Consiliului Județean Bacău nr. 154 din 23.03.2023 și 
nr.155 din 23.03.2023 s-a aprobat pentru vicepreședinții Consiliului Județean Bacău, respectiv pentru dl 
Gelu-Ionuț Panfil și dl Constantin Scripăț,  majorarea indemnizațiilor lunare pentru implementarea la 
nivelul UAT-Județul Bacău a proiectelor finanțate din fonduri europene nerambursabile, conform legii, în 
funcție de care se va stabili nivelul maxim al salariului de bază aferent funcției de administrator public al 
județului. 

Pentru proiectul de hotărâre înscris la punctul 4 de pe  proiectul ordinii de zi suplimentare, menționăm 
că lucrările de execuție pentru obiectivul Modernizare DJ 206B Parava-Rădoaia, km 4+650-10+516 trebuie 
finalizate până la sfârșitul anului 2023, astfel că în vederea completării și transmiterii documentației către 
Garda Forestieră Suceava pentru obținerea avizului de scoatere definitivă a suprafeței de 5238 mp având 
categoria de folosință pădure este necesar ca proiectul de hotărâre să fie aprobat în regim de urgență. 

Pentru proiectul de hotărâre înscris pe al doilea  proiect al ordinii de zi suplimentare menționăm că 
aprobarea în regim de urgență a indicatorilor tehnico-economici aferenți investițiilor a căror finanțare este 
asigurată prin Programul Național de Redresare și Reziliență este motivată de solicitarea formulată de către 
Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației - coordonatorul investițiilor prin Programul 
Național de Redresare și Reziliență. 

Referitor la proiectul de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Asociația ,,Împreună pentru Cleja” 
pentru spijinirea performanței echipei RoboKids, întrucât acesta a fost depus după stabilirea și publicarea 
proiectului ordinii de zi și chiar dacă inițiativa nu are motivată urgența, având în vedere că evenimentul va 
avea loc în perioada 19-22 aprilie 2023 și întrucât există obligativitatea supunerii aprobării inițiativei, se 
impune supunerea la vot. 

Referitor la proiectul privind asocierea Județului Bacău cu Inspectoratul Școlar Județean Bacău și Casa 
Corpului Didactic ,,Grigore Tăbăcaru” Bacău pentru organizarea și desfășurarea proiectului ,,Participarea 
RoboKids Somușca la campionatul international de robotică ,,First Championship”-Houston, Texas, Statele 
Unite ale Americii, luând în considerare că evenimentul va avea loc în perioada 19-22 aprilie 2023 și 
activitățile care sunt necesare a fi desfășurate/realizate în vederea participării, apreciem ca fiind necesară 
adoptarea proiectului propus în regim de urgență. 
 

◄ Se trece la primul punct al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul 
doamnei secretar general al judeţului dr. Elena-Cătălina Zară pentru a supune spre aprobare procesul-verbal 
al şedinţei ordinare din data de 28.02.2023. 

 
 ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului:  Potrivit prevederilor  art.182 alin. (4) 

coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 
începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 
anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-verbal 
al şedinţei ordinare din data de 28.02.2023.  
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Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul verbal al şedinţei ordinare  
din data de 28.02.2023. 
           Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul verbal în forma prezentată şi se aprobă  în unanimitate.

 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie        x   
3. Boca Laurențiu        x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 

           ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului:  Totodată, în conformitate cu prevederile 
art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, informez 
consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din acelaşi act 
normativ, conform cărora: 
 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 
prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 
interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 
 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are drept 
de vot la adoptarea acestei hotărâri. 
 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 
alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 
ulterioare. 
 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul de 
interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă 
de maximum 6 luni.  
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dacă sunt situaţii de incompatibilitate, vă rog să vă anunţaţi cei 
care nu participaţi la vot. 
♣ Dl Scripăţ Constantin, vicepreşedinte: Nu voi participa la vot la punctul 12 de pe proiectul ordinii de zi. 
♣ Dl Bîrzu Ilie, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 10 de pe proiectul ordinii de zi. 
♣ Dna Ţaga Aurelia, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 10 de pe proiectul ordinii de zi. 
  
 ♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Cred că cei doi vicepreşedinţi, nu trebuie să participe la vot la 
punctul 3 de pe ordinea de zi suplimentară nr.1. (proiectul cu salariile). 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Daţi-mi voie să vă spun că nu este vorba de dânşii. Este vorba 
de administratorul public.  
 

◄ Se trece la punctul 2 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind actualizarea valorii redevenţelor anuale pentru 
cabinetele medicale concesionate conform Hotărârii Guvernului nr.884/2004, cu modificările şi completările 
ulterioare, valabile în anul 2023. 
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      Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Eu fiind din Oneşti, zilele acestea am fost prin piaţă şi cred că doamna 
consilier Filip Daniela ne poate spune ce se întâmplă astăzi în piaţă şi ce nemulţumiri sunt din partea celor 
care vin să cumpere, din cauza preţurilor. Eu vă spun ca un om care face politică de mult. Această politică 
nu face altceva decât să crească extremismul şi cred că nu-l doriţi niciunul, pentru că de bine de rău aici în 
consiliul judeţean, suntem partide frecventabile. Astăzi văd pe ordinea de zi la primele două puncte, o 
creştere de taxe şi impozite. Eu nu sunt împotriva creşterilor când sunt motivate, când şi situaţia economică 
o permite, dar dacă mergem în piaţă vedem clar că situaţia economică nu o permite. 1. Daţi-mi voie să votez 
împotrivă. 2. Referitor la motivaţie: aş vrea ca toate motivările care vin pentru creşteri de taxe şi impozite, 
să aibă în spate un calcul foarte bine făcut şi vă spun că nu-mi place când se vine într-o şedinţă  şi ni se spune 
la fel „ştiţi inflaţia”; ştiţi că trebuie să mărim impozitele, datorită faptului că s-au scumpit nu ştiu ce. Nu!. 
Întotdeauna în spate trebuie să existe un calcul sau un buget cu baza zero, sau impozite cu baza zero, care să 
arate foarte clar dacă noi creştem o taxă şi un impozit, ce fel de servicii şi cel fel de asistenţă acordăm, pentru 
următoarea perioadă prin care şi România trece, printr-o perioadă de criză foarte mare şi o simţiţi şi 
dumneavoastră când mergeţi la bunici. În această perioadă, eu îmi asum dreptul de a nu mai vota nicio 
creştere de taxe  şi impozite decât dacă vor fi foarte bine motivate. Pe de altă parte, am dat şi un semnal 
foarte bun mediului de afaceri, instituţiilor, oamenilor simpli, când noi consilierii judeţeni luăm o astfel de 
decizie. Aş vrea să vă mai spun două aspecte: 1. Am fost în Ungaria şi să ştiţi că acolo preţurile au luat-o 
razna. Situaţia este foarte complicată, dar lumea este liniştită, pentru că politicienii lor, ştiu să le explice prin 
ce momente trec. De aceea zic, că şi noi trebuie să facem acelaşi lucru. 2. Mai mult, am observat că tot astăzi 
pe ordinea de zi este o hotărâre prin care creştem nişte salarii. Eu nu sunt împotrivă creşterii salariilor 
motivate, dar pe de altă parte dacă vom da drumul la hotărârile acestea prin care creştem taxele şi impozitele 
şi totodată creştem salariile, cred că vom rămâne în analele şedinţelor de consiliu judeţean cu sintagma că, 
cei care ne-au crescut taxele şi impozitele, să-şi dea salarii.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Apropo de fundamentare, cred că nu aţi citit hotărârea. Vă mulţumim 
pentru faptul că ne-aţi prezentat pe unde mergeţi, prin piaţă şi în Ungaria, ceea ce înseamnă că sunteţi ok din 
punct de vedere financiar şi nu aveţi de ce să vă plângeţi. Să citim referatul de aprobare şi pe ce este justificat. 
Nivelul ratei dobânzii de referinţă este stabilit de Banca Naţională a României conform Circularei nr.1/2023 
publicat în Monitorul Oficial. Deci, raportându-ne la cei 7% pe an, este un efect al legii, nu neapărat o dorinţă 
a noastră. Acesta este un aspect. Al doilea aspect, presupun că v-aţi referit şi la al doilea proiect, pe care îl 
supun aprobării. Să ştiţi că acolo sunt scăderi. Ca atare, o să vă rog înainte de a lua cuvântul sau de a spune 
ceva despre un proiect, să-l citiţi bine şi o să vedeţi că unul este ca efect al legii, iar al doilea este în urma 
unei analize care nu s-a mai făcut din 2006 pe ceea ce înseamnă închirieri şi concesionări şi care s-a făcut în 
baza unei expertize, care pe alocuri a scăzut preţurile, nu le-a crescut. Nu în ultimul rând, când v-aţi referit 
la al doilea proiect, este iar efectul legii. Este conform legii, nu este o hotărâre a consiliului judeţean, care se 
dă în baza dorinţei consilierilor judeţeni, dorinţei vicepreşedinţilor sau preşedintelui. Este un efect al legii!. 
Ştiţi foarte bine că este vorba de PNRR. Nu ştiu dacă aţi avut curiozitatea înainte de a vă pronunţa, să vedeţi 
câte proiecte le administrează Consiliul Judeţean pe PNRR.  
 

  Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 
31 de voturi pentru şi 5 voturi împotrivă. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu         x  
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion  x  
20. Mititelu Mihai x   
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21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                      x  

29. Poșa Irina Diana  x  
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian  x  

 

 ◄ Se trece la punctul 3 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind  indexarea taxelor și tarifelor de închiriere a unor imobile 
aflate în domeniul public sau privat al Judeţului Bacău, valabile în anul 2023. 
 

   Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 31 
de voturi pentru şi 5 voturi împotrivă. 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie        x   
3. Boca Laurențiu         x  
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion  x  
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                      x  
29. Poșa Irina Diana  x  
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian  x  

 

 ◄ Se trece la punctul 4 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea schimbării denumirii Şcolii Populare de Arte 
şi Meserii Bacău, în Şcoala Populară de Arte şi Meserii ,,Ion Ghelu-Destelnica” Bacău. 
 

♣ Dl Destelnica Ghelu Bogdan,  a transmis un mesaj de mulţumire. Mesajul nu a fost înregistrat. 
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
        Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se  aprobă în 
unanimitate. 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie        x   
3. Boca Laurențiu        x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian -   
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◄ Se trece la punctul 5 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind asocierea Judeţului Bacău cu Orașul Buhuși și Spitalul 
,,Prof. Dr. Eduard Apetrei” Buhuși în vederea finanţării proiectului ,,Furnizare de echipamente medicale, 
instalare, punere în funcţiune, instruire personal şi service în perioada de garanţie - Echipamente medicale 
specifice pentru B.F.T”.  
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se  aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Vreme Valerian a ieşit din sala şi nu a participat la vot. 
   
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie        x   
3. Boca Laurențiu        x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian -   

◄ Se trece la punctul 6 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz şi a unui drept de servitute 
asupra terenului în suprafaţă de 20 mp. din zona drumului judeţean DJ207G, situat în sat Letea Veche, 
str.Al.I.Cuza, nr. 117, comuna Letea Veche din Judeţul Bacău, aflat în domeniul public al Judeţului 
Bacău şi în administrarea Serviciului Public Judeţean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A.  
 
 

Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se  aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Vreme Valerian a ieşit din sala şi nu a participat la vot. 
   
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie        x   
3. Boca Laurențiu        x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian -   

◄ Se trece la punctul 7 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute 
asupra terenului în suprafață de 2938 mp din zona drumului județean DJ 241C, situat în comuna Roșiori 
din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău și în administrarea Serviciului Public 
Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A. 
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Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Vreme Valerian a ieşit din sala şi nu a participat la vot. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie        x   
3. Boca Laurențiu        x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian -   

  

◄ Se trece la punctul 8 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de 
servitute asupra terenului în suprafață de 248,50 mp din zona drumului județean DJ 119B, situat în sat 
Crihan, comuna Măgura din județul Bacău, aflat în domeniul public al județului Bacău și în administrarea 
Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C. Delgaz Grid S.A.. 
 

      Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  cu 

35 de voturi pentru. Domnul consilier Vreme Valerian a ieşit din sala şi nu a participat la vot. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie        x   
3. Boca Laurențiu        x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian -   

  

 
 

◄ Se trece la punctul 9 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de 
servitute asupra terenului în suprafață de 342 mp din zona drumurilor județene DJ 243B și DJ 252, situat 
în sat Parincea, comuna Parincea din județul Bacău, aflat în domeniul public al județului Bacău și în 
administrarea Serviciului Public Județean de Drumuri Bacău, în favoarea S.C.Delgaz Grid S.A.. 

 
Sunt consultaţi  consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  cu 

35 de voturi pentru. Domnul consilier Vreme Valerian a ieşit din sala şi nu a participat la vot. 
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie        x   
3. Boca Laurențiu        x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian -   

◄ Se trece la punctul 10 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea plăţii contribuţiei anuale, aferentă anului 
2023, la patrimoniul Societăţii Naţionale de Cruce Roşie din România-Filiala Bacău. 
 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  cu  

33 de voturi pentru. Domnul consilier Bîrzu Ilie şi doamna consilier Ţaga Aurelia nu participă la vot.  Domnul 
consilier Vreme Valerian a ieşit din sala şi nu a participat la vot.

  
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie -   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia -   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian -   

◄ Se trece la punctul 11 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind respingerea plângerii prealabile formulată împotriva 
Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr.7/2023 și împotriva Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr.8/2023 de 
către primarul comunei Mănăstirea Cașin. 

 

 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 
♣ Dl Olteanu Petre Cezar, consilier: În mod normal, după Hotărârea nr.42 din luna trecută când a  

fost respinsă plângerea primarilor comunelor Hemeiuş, Luizi Călugăra şi Măgura, ar fi trebuit să nu mai 
apară o nouă plângere, pentru că s-ar fi presupus că se ştie rezultatul. Dar am zis, că poate într-o lună de 
zile trec emoţiile şi vine gândul cel bun şi vor beneficia şi cetăţenii din comunele care sunt administrate de 
primari liberali, de finanţări care să le permită să aibă un nivel de trai mai ridicat. De aceea a apărut această 
plângere prealabilă în ideea de a corecta acea nedreptate care s-a făcut cetăţenilor din primăriile administrate 
de primari liberali. Ca atare, noi credem că această plângere prealabilă ar trebui acceptată, adoptată şi 
reparată într-un fel, nedreptatea făcută. Mulţumesc.  
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♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: De ce repingem această plângere? Am să vă citesc din hotărârea 
instanţei care spune în felul următor: Repartizarea ţine de argumente legate de oportunitatea efectuării 
unor investiţii cu alocarea corespunzătoare a veniturilor pentru acestea, de prioritizarea investiţiilor şi 
proporţionalitatea repartizării sumelor de bani iar oportunitatea adoptării unor măsuri şi efectuării unor 
investiţii, nu poate fi cenzurată de instanţă în cadrul contenciosului obiectiv care este limitat de 
considerente de nelegalitate. De asemeni, a aprecia altfel, ar însemna că instanţelor să le fie recunoscute 
atribuţii ţinând de modalitatea de repartizare a veniturilor bugetare în raport de criterii de oportunitate. 
Prin urmare, nu se poate reţine că printr-o astfel de repartizare s-ar fi comis un exces de putere. O astfel 
de apreciere în repartizarea sumelor înscriindu-se în limitele principiului constituţional al autonomiei 
Unităţilor Administrativ Teritoriale care se aplică şi în domeniul bugetului conform art.87 alin. 3 din O.G. 
nr.57/2019 din  Codul administrativ. Acesta este motivul şi nu numai, pentru că de fiecare dată şi la celelalte 
două plângeri, nu am avut la îndemână această hotărâre prin care Consiliul Judeţean a câştigat. S-a pus în 
temă doar hotărârea de la drumuri judeţene privind repartizarea, fără să se explice de ce s-a respins şi de ce 
am pierdut în instanţă. De ce am pierdut în instanţă? Pentru că nu s-a respectat o procedură. Nu s-a respectat 
procedura consultării primarilor în funcţie de lungime şi de starea drumurilor. Aşa a reţinut instanţa, mi se 
pare corect să vă spun şi dumneavoastră în aşa fel încât să votaţi în consecinţă. 

 ♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Domnule preşedinte nici USR nu votează acest drept discreţionar 
şi nedrept asupra primarilor care nu sunt la putere.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Tocmai v-am citit că nu este discreţionar, dar dumneavoastră 
faceţi justiţia în ţara românească. 

♣ Dl Olteanu Petre Cezar, consilier: Să înţeleg din argumentele dumneavoastră că nu este oportun 
 ca cetăţenii din comunele administrate de primari liberali să beneficieze de finanţări pe proiecte. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aţi înţeles perfect invers. 
♣ Dl Olteanu Petre Cezar, consilier: Aţi spus dumneavoastră, oportunitate. 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aţi înţeles invers, dar nu mă miră. Nu cred că reuşiţi să 

înţelegeţi o hotărâre judecătorească. 
 

   Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 
21 de voturi pentru şi 15 împotrivă 

  
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie  x  
3. Boca Laurențiu  x  
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica  x  
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana  x  
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel  x  
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică  x  
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion  x  
20. Mititelu Mihai  x  
21. Nechita Neculai  x  
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar  x  
25. Panfil Gelu Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana  x  
29. Poșa Irina Diana  x  
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius  x  
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin  x  
35. Vreme Valerian  x  

◄ Se trece la punctul 12 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Programului de transport public de 
persoane prin servicii regulate, în trafic județean valabil pentru perioada 01.01.2014-30.06.2019, aprobat 
prin Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr.187/2012, cu modificările și completările ulterioare.                                         
 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat.   
                Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se  aprobă   cu 
35 de voturi pentru. Domnul vicepreşedinte Scripăţ Constantin, nu participă  la vot.

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
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5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   

21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin -   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 13 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare 
a Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bacău.                                                    
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
     Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se  aprobă  în 
unanimitate.
 
   

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 14 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea înființării serviciilor sociale create (locuințe 
protejate și centre de zi) prin Programul Operațional Capital Uman 2014 - 2020, Axa prioritară 4: 
Incluziunea socială și combaterea sărăciei, Obiectiv specific 4.15 Reducerea numărului persoanelor 
vârstnice și a celor cu dizabilități plasate în instituții rezidențiale, prin furnizarea de servicii sociale și 
medicale la nivelul comunității, inclusiv servicii pe termen lung - proiectele „Furnizare servicii sociale 
pentru persoane adulte cu dizabilități”, Cod MySMIS2014: 126479 - Moinești, „Șanse egale pentru viața 
în comunitate”, Cod MySMIS2014: 130548 - Tamași, „Incluziune socială prin servicii sociale în 
comunitate”, Cod MySMIS2014: 130549 - Târgu Ocna și „Suport pentru viața independentă în comunitate 
a persoanelor cu dizabilități”, Cod MySMIS2014: 130550 - Răcăciuni, precum și a regulamentelor de 
organizare și funcționare aferente acestora. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă    în 

unanimitate.

  

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
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9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 

◄ Se trece la punctul 15 de pe ordinea de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind declanșarea procedurii de selecție a membrilor Consiliului de 
Administrație al Regiei Autonome Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău. 

 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate.                                    

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 16 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la Hotararea Consiliului 
Judetean Bacău nr. 278/2019 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții pentru Direcția 
Județeană de Evidența a Persoanelor Bacău, cu modificarile ulterioare. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se arobă  în 

unanimitate.  

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel -   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   
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◄ Se trece la punctul 17 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Anexelor nr.1 și 2 la Hotărârea 
Consiliului Județean Bacău nr.145/2021 privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii pentru 
aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Bacău, cu modificarile ulterioare, ca urmare a reorganizarii 
aparatului de specialitate al Consiliului Județean Bacău, precum si reorganizarea Serviciului Public 
Județean de Drumuri Bacău. 
 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în unanimitate.

  

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 

◄ Se trece la punctul 18 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Universitatea „Vasile 
Alecsandri” din Bacău pentru organizarea și desfășurarea proiectului „Conferinţa internaţională OPROTEH 
2023 organizată cu prilejul aniversării a 47 de ani de învaţamânt tehnic superior în Universitatea „Vasile 
Alecsandri” din Bacău”. 

 

Mesajul doamnei Mirela Panaite Lehăduş de la Universitatea „Vasile Alecsandri” din Bacău privind 
organizarea și desfășurarea proiectului „Conferinţa internaţională OPROTEH 2023 organizată cu prilejul 
aniversării a 47 de ani de învaţamânt tehnic superior în Universitatea „Vasile Alecsandri” din Bacău” nu s-
a înregistrat. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vă mulţumesc şi ştiţi foarte bine că toţi consilierii judeţeni 
inclusiv aparatul din cadrul Consiliului Judeţean şi eu, suntem aproape de Universitate, pentru că 
dumneavoastră aduceţi plus valoare judeţului şi chiar o facem cu bucurie de fiecare dată să vă putem ajuta 
atunci când ne solicitaţi sprijinul. Vă mulţumesc. 

 

 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma  prezentată  şi  se  aprobă     

în unanimitate.  

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion -   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   
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◄ Se trece la punctul 19 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului „Modernizarea, extinderea și 
furnizarea de echipamente noi pentru Compartimentul de terapie intensivă neonatală din cadrul Secției de 
Neonatologie a Spitalului Județean de Urgență Bacău în vederea tratamentului adecvat pentru pacientul 
critic neonatal ”, în vederea depunerii acestuia spre finanțare în cadrul Planului Național de Redresare și 
Reziliență, Pilon V, Componenta 12. Sănătate Investiția: 2. Dezvoltarea infrastructurii spitalicești publice 
Investiția specifică: I2.3: Secții de terapie intensivă pentru nou-născuți. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate. 
 

   

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 20 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preempţiune de către Judeţul 
Bacău pentru cumpărarea imobilului „Casă” având codul BC-II-m-B-00783, situat pe strada Ioniță Sandu 
Sturza, nr. 96, municipiul Bacău, județul Bacău, înscris în cartea funciară nr. 60279-C1. 

 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Domnule preşedinte, recunosc că nu am citit acest proiect, dar aş 
vrea să întreb: Dacă vin la noi tot felul de hotărâri în care scrie cumpărarea imobilului “Casa” la un moment 
dat putem cumpăra orice casă din Bacău. Ar fi bine dacă aparatul tehnic ar putea să dezvolte un pic acest 
proiect. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: După cum aţi văzut, numărul de identificare din titlu, are un 
cod de identificare care ţine de monument. Evident, că fiind un monument, nu toate casele se vând prin noi 
sau vin la noi cu drept de preempţiune, doar acelea care sunt monument şi reprezintă ceva pentru municipiu 
sau pentru judeţ. Noi ne-am declinat acest lucru (drept de preempţiune) pentru că, pentru judeţ nu este 
reprezentativ să ne manifestăm dreptul de preempţiune, să-l cumpărăm, plus că este pe raza municipiului 
Bacău, iar ţinând cont că este un monument istoric, poate fi o oportunitate pentru municipiul Bacău şi vrem 
să dăm această şansă municipalităţii să-şi manifeste dreptul de preempţiune, pentru cumpărarea acestui 
imobil dacă consideră că este necesar şi oportun. Subliniez acest lucru, noi aici ne întâlnim ca să vedem 
dacă suntem oportuni sau nu. La modul la care s-a prezentat până acum, să ştiţi că noi am prezentat de 
fiecare dată când a fost interes pentru judeţ, ne-am manifestat interesul şi am supus la vot cum a fost şi 
Castelul Ghika, care are o reprezentativitate pentru judeţ, dar “Casa” denumită pur şi simplu “Casa”, este 
un monument istoric. Este o procedură legală, să fie supus la vot  în plenul Consiliului Judeţean, pentru a 
ne manifesta dreptul de preempţiune. Noi am considerat oportun să nu ni-l manifestăm şi să dăm 
posibilitatea municipiului să-şi prezinte acest drept de preempţiune.  

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: A stat cineva acolo? Are o anumită… 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu. Este doar monument istoric. Nu ştiu să vă spun istoricul 

lui. Probabil are o istorie, altfel nu devenea monument istoric. Eu cred că este vorba doar de arhitectură şi 
de faptul că reprezintă o anumită perioadă din istoricul nostru. 
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  Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  
în unanimitate.
   

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 21 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea modificării tarifelor operatorului S.C. ECO 
SUD S.A. și pentru aprobarea Actului adițional nr. 3 la contractul de delegare prin concesiune a gestiunii 
serviciului de operare a instalațiilor de deșeuri în Județul Bacău nr.1078/1087 din 16.04.2018. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă    în 

unanimitate.
   

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 22 al proiectului ordinii de zi. (suplimentara). Domnul preşedinte Valentin 
Ivancea prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind admiterea în parte a plângerii 
prealabile formulată împotriva Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr. 27/2023 privind aprobarea 
achiziționării de servicii juridice de specialitate în vederea acordării de consultanță, asistență și reprezentare 
pentru reorganizarea Regiei Autonome Aeroportul Internațional ,,George Enescu” Bacău în societate 
comercială pe acțiuni. 

  

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Olteanu Petre Cezar, consilier: Este o premieră în Consiliul Judeţean, în parte vedem noi că 
se admite o plângere prealabilă, dar nu este suficient. Ea trebuie admisă în totalitate, pentru că nu se schimbă 
cu nimic admiterea în parte. Este o încercare de a drege busuiocul, aşa ca să nu fim în culpă. În realitate 
vom vedea şi la proiectul nr.26 care urmează, avem de-a face cu aceeaşi Mărie dar cu altă pălărie. Lipseşte 
acel obiect al proiectului de hotărâre, adică reorganizarea Regiei Autonome. A încercat domnul preşedinte 
încă de la proiectul iniţial, să spună că serviciile de consultanţă sunt pentru a transforma societatea în 
societate pe acţiuni, dar nu. Noi am avut înainte de aceasta, am avut un raport de audit pe management, care 
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aşa cum a declarat în spaţiul public domnul preşedinte, a recomandat transformarea, reorganizarea Regiei 
Autonome. Aşadar, după acel raport de audit, domnul preşedinte trebuia să vină în faţa plenului care este 
singurul abilitat, singurul care are atribuţii în acest sens şi să ceară reorganizarea, să aprobăm reorganizarea. 
Noi plenul, puteam să ne pronunţăm: da, suntem de acord cu reorganizarea, ne însuşim acea recomandare 
a firmei care a făcut auditul, sau nu. Apoi după ce acceptam această recomandare, urma să decidem care 
din forme este cea pe care o acceptăm noi ca şi for deliberativ, societate pe acţiuni, societate cu răspundere 
limitată. Aşadar, nici prin această încercare de a admite în parte şi a schimba titlul hotărârii, nu schimbăm 
cu nimic, nu rezolvăm problema. Noi cerem ca această plângere prealabilă, să fie adoptată şi să urmeze un 
proiect de hotărâre, prin care să ni se propună reorganizarea Regiei Autonome a Aeroportului, să ni se 
prezinte în măsura în care se poate, pentru că atunci s-a pretins că este confidenţial raportul  firmei de audit 
şi apoi noi să decidem, reorganizăm, sau nu reorganizăm, în ce formă reorganizăm. După ce  adoptăm 
această formă în care se reorganizează Regia Autonomă, achiziţionăm şi serviciile de transformare. 
Societatea de consultanţă juridică, nu se poate pronunţa pe management. Ea se pronunţă pe tehnica 
transformării în societate pe acţiuni, sau societate cu răspundere limitată. În concluzie, noi respingem 
această admitere în parte şi cerem ca să fie admisă în totalitate plângerea prealabilă. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Tocmai pentru a evita anumite confuzii, am spus şi în şedinţa 
anterioară, poate exista la o citire superficială cum o văd că se perpetuează şi astăzi, poate exista o 
interpretare. Noi am spus în felul următor: aparatul de specialitate din cadrul Consiliului Judeţean ne-a 
propus admiterea în parte. Sub ce formă? Sub forma clarificării într-un fel în care să răspundem solicitării 
dumneavoastră, mai explicit. Aşa cum am spus şi în şedinţa anteriaoră şi vă citez din memorie şi din 
procesul-verbal aprobat, am spus că nu se pune problema  supunerii la vot a reorganizării sau nu, ci se 
supune la vot acceptarea de către dumneavoastră, a unei firme de consultanţă care să ne ofere variantele în 
care se poate transforma Regia Autonomă într-o societate pe acţiuni, într-un SRL, într-o formă de 
organizare care să fie scalabilă,  activitatea aeroportului să fie măsurabilă. Asta ne dorim cu toţii, dar ne 
facem că nu vedem. Ştiţi foarte bine că nu am supus la vot sub nicio formă reorganizarea Aeroportului. 
Abia după ce se analizează activele, pasivele, tot ce înseamnă Aeroportul Internațional ţinând cont de faptul 
că am  spus şi data trecută, Aeroportul Internaţional Regie Autonomă, nu înseamnă că noi avem toată 
cunoştinţa prin care să putem transforma sau să putem duce acest Aeroport într-o anumită zonă de 
profitabilitate. Ca atare, aşteptăm din partea consultanţei propuneri, variante prin care se reorganizează 
acest Aeroport cu care voi veni în faţa dumneavoastră, pentru a fi aprobate. Este o treabă foarte simplă şi 
fără a fi interpretabilă. Evident, că atunci ar fi trebuit să facem în felul următor şi vă dau un exemplu simplu: 
aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean, Direcţia juridică vine şi vă propune un anumit proiect, 
pentru că este aparat de specialitate. Îl supunem la vot, dumneavoastră sunteţi de acord, sau nu sunteţi de 
acord. Acum ce facem?  Luăm o firmă din afară care este specializată pe reorganizări la aeroporturi şi vă 
spun că nu este foarte simplu, nu este o treabă simplă la îndemâna oricui şi după ce se analizează de această 
societate de consultanţă, venim în faţa dumneavoastră cu propunerile concrete de reorganizare. Nu este 
nimic complicat, modificarea în titlu se referă doar pentru a clarifica şi pentru a puncta mult mai clar, să nu 
existe o interpretare atât din partea dumneavoastră sau din partea altor instanţe de judecată. Dar asta ca să 
ne arătăm buna credinţă şi să fim extrem de transparenţi, pentru că puteam să mergem înainte şi ştiţi foarte 
bine că în urma analizei făcute de cei care ne-au recomandat auditul făcut la nivelul Aeroportului, nu au 
venit ei. Ei ne-au propus o formă de reorganizare, dar fără să intre în amănunt. Ne-au spus că da, se poate 
reorganiza în regie autonomă, societate pe acţiuni sau SRL, dar modul cum se fac paşii care trebuiesc urmaţi 
şi beneficiile sau nu, acestei transformări, să ştiţi că nu o putem da nici noi şi nici chiar aparatul nostru de 
specialitate. Că puteam să vin în faţa dumneavoastră cu o propunere din partea aparatului de specialitate, îl 
transformăm. Dar în ce?  Ce este mai profitabil? SRL? S.A.? O altă formă de organizare? Cum facem să 
fie scalabilă activitatea Aeroportului? Cum o punem în operă? Cum facem? Pentru că noi avem acolo ( ştiţi 
foarte bine), fonduri europene de 75 de milioane de euro care s-au investit în Aeroport. Cum facem să nu 
încălcăm legea? Stabilim deodată că facem din Regie Autonomă în S.A. şi ne trezim că am încălcat legea. 
Acolo este vorba de consiliul concurenţei, este vorba de aprobările date de către Ministerul Transporturilor, 
dacă le dă sau nu. Nu putem să facem pe genunghi şi de asta cred, că o analiză temeinică aşa  cum trebuie 
făcută şi care sunt avantajele transformării într-o Regie, într-o Societate pe Acţiuni, într-un SRL sau într-o 
oarecare formă de organizare, cred că este benefic pentru noi, să fie făcută de o firmă de consultanţă 
specializată în acest lucru. 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Referitor la Aeroportul “George Enescu” din Bacău, daţi-mi voie 
să vă spun că este cel mai fierbinte cartof pe care îl are la ora actuală Consiliul Judeţean în mână. Ştiţi bine 
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că eu m-am exprimat şi negativ şi pozitiv faţă de ce se întâmplă la Aeroportul din Bacău, dar eu cred că de 
fiecare dată, obiectiv. Referitor la viitor, eu chiar văd un viitor destul de sumbru datorită pieţii nu altceva. 
Mă gândesc cu frică, că în momentul când se va da drumul şi mai sunt câteva luni până se va da drumul la 
Aeroportul din Braşov, el o să sugă pur şi simplu toată Valea Trotuşului spre Braşov. Deci, lucrurile sunt 
foarte complicate acolo, dar astăzi trebuie să-i dau dreptate domnului preşedinte, celor care au făcut acest 
proiect, pentru că de pe poziţia mea de demnitar ştiu bine când vorbim astăzi de legislaţie şi mai ales de 
asta internaţională, Aeroportul Bacău are tot felul de probleme internaţionale. Ai nevoie de o asistenţă 
juridică foarte serioasă. Altfel te duci acolo şi dacă nu ai în spate o expertiză juridică foarte bună, să ştiţi că 
te duci acolo şi în  câteva luni, pleci legat. De aceea, daţi-mi voie să fiu pentru acest proiect şi pentru a avea 
alături echipa de management pe care aţi ales-o şi ştiţi bine că eu nu am votat-o, să avem experţi în materie 
de legal cu expertiză internaţională,  foarte mare. Este cel mai fierbinte cartof, domnul preşedinte nu spune. 
Dar eu ştiu din informaţiile pe care le am, nu ştie cum să scape de el. Propunerea pe care o face, asta vrea, 
să scape de acest cartof,  care fie vorba între noi, a fost gestionat de PSD timp de 10- 15 ani. Daţi-mi voie 
să vă votez proiectul şi să aduceţi specialişti cât mai buni şi vă doresc să scăpaţi, că altfel lucrurile pot fi 
destul de negre, pentru toţi, nu numai pentru dumneavoastră. 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Mulţumesc domnule consilier, vă felicit pentru prima 
intervenţie, vă corectez pentru partea a doua. Vă asigur stimaţi colegi şi o spun, pentru că tocmai mi-a 
ridicat mingea la fileu domnul consilier, când a spus că vreau să scap de Aeroportul din Bacău sau că acest 
cartof fierbinte care  recunosc că este un cartof fierbinte şi este un cartof fierbinte pentru oricare dintre noi. 
Oricine ar fi la conducerea Aeroportului, nu ar putea spune că este o situaţie favorabilă. Tocmai de asta 
vreau să vă asigur domnule consilier şi stimaţi consilieri judeţeni, că sub nicio formă nu o să scap de acest 
cartof fierbinte. Nu o să mă derobez de această activitate, din contră, sprijin 100% activităţile de pe 
Aeroport. Nu o să le pasez la altcineva, îmi asum orice decizie luată pe Aeroportul din Bacău, tocmai pentru 
faptul că sunt un om responsabil şi nu încerc să pasez problema în altă parte. Aici, informaţiile 
dumneavoastră au dat greş. O să vedeţi că de-a lungul timpului anumite lucruri care se fac la Aeroport care 
deja au început deşi este o perioadă nefavorabilă. Aţi văzut deschiderea unei alte rute extrem de profitabile, 
Roma, cu 3  deplasări pe săptămână. O să vedeţi că undeva pe data de 30 o să avem o conferinţă de presă 
cu invitaţi oameni de afaceri inclusiv tur-operatorii şi cu AIR ITALY  care vine să semneze contractul şi 
care până acum nu a avut contract semnat cu Bacăul, ci a operat ocazional. Încercăm uşor, uşor împreună 
să scoatem Aeroportul în această perioadă destul de grea, este vorba de piaţa aeroportuară, să scoatem 
Aeroportul din acest marasm. Eu mă bazez pe faptul, (chiar dacă dumneavoastră nu aţi votat conducerea 
Aeroportului actuală), că o să rămâneţi surprinşi să vedeţi că aţi făcut o greşeală. O să vedeţi că cel care a 
venit la conducerea Aeroportului abordează într-un mod profesionist şi este extrem de cunoscut la nivelul 
acestui domeniu al aviaţiei care este extrem de sensibil, da în acelaşi timp şi o castă foarte închisă. Nu-mi 
rămâne decât să dovedesc prin ceea ce fac şi ceea ce spun. 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Voiam să vă mai spun domnule preşedinte că nu vă lasă PSD-ul 
să scăpaţi de el.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu mă lasă PSD-ul, evident. Dacă aş avea altă voinţă decât a 
PSD-ului, să ştiţi că mi-aş da demisia acum dacă aş avea altă opţiune în sensul în care o spuneţi 
dumneavoastră. Deci, eu îmi asum şi merg în aceeaşi linie aşa cum mergeţi şi dumneavoastră în direcţia 
PMP-ului. Ne asumăm ceea ce facem, pentru că nu suntem veniţi din spuma mării şi ne credem că suntem 
cavalerii dreptăţii. 
 
 

  Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă     
cu  24 de voturi pentru, 9 voturi împotrivă şi 3 abţineri. 
   

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie  x  
3. Boca Laurențiu   x 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica   x 
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana  x  
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel  x  
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică  x  
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai  x  
21. Nechita Neculai  x  
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar  x  
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25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana   x 
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   

31. Pîslaru Marius  x  
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin  x  
35. Vreme Valerian x   

 
 

◄ Se trece la punctul 23 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind solicitarea de scoatere definitivă din fondul forestier 
național a terenului în  suprafață de 3005 mp. aflat în proprietatea publică a Județului Bacău și în 
administrarea Consiliului Județean Bacău, fără compensare și cu exceptarea de la plata taxelor și a altor 
obligații bănești, în vederea realizării obiectivului de investiții „Consolidare drum cu zid de sprijin DJ 252, 
Buhoci-Bibirești, km 121+630, județul Bacău”. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă    în 

unanimitate. 
   

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 

◄ Se trece la punctul 24 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind  desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean 
Bacău în Comisia de concurs la concursul de recrutare pentru ocuparea funcției contractuale de conducere 
vacante de director general la Direcția Generala de Asistența Sociala si Protecția Copilului Bacău. 
 
 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aici o să avem vot secret şi o să rog pe fiecare grup politic să 
desemneze câte un reprezentant. 
  

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Grupul PMP propune pe doamna consilier Popescu Gagiu Ştefana. 
♣ Dl Necula Cosmin, consilier:   Grupul PRO ROMĂNIA, nu are propuneri. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Grupul PNL propune pe doamna consilier Cristea Tina-Oana. 
♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Grupul USR-PLUS propune pe doamna consilier Popescu Gagiu 

Ştefana. Mulţumim grupului PMP pentru susţinerea colegei noastre de la USR Popescu Gagiu Ştefana.  
♣ Dl Pravăţ Silviu-Ionel, consilier: Grupul PSD propune pe domnul consilier Budacă Vasile. 
 

Se votează. Votul este secret. 
Rezultatul votului: 
Domnul consilier Budacă Vasile    -  19 voturi. 
Doamna consilier Cristea Tina-Oana     -    9 voturi. 
Doamna consilier Popescu-Gagiu Ştefana  -    6 voturi 

  

◄ Se trece la punctul 25 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind  revocarea Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr. 
23/2023 pentru completarea Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr. 91/2020 privind aprobarea 
cofinanțării proiectului “Sprijin în pregătirea aplicației de finanțare precum și a documentațiilor de atribuire 
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pentru proiectul Extindere a sistemului de management integrat al deșeurilor în județul Bacău, în perioada 
2020-2023” cu modificările ulterioare. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă    în 

u nanimitate.
   

N 
r. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 26 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 
referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind  modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr. 
27/2023 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de specialitate în vederea acordării de 
consultanță, asistență și reprezentare pentru reorganizarea Regiei Autonome Aeroportul Internațional 
,,George Enescu” Bacău în societate comercială pe actiuni. 

 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Conform Hotărârii nr.27 din data de 31.01.2023 a fost aprobată 
contractarea de servicii juridice de specialitate în vederea acordării de consultanță, asistență și reprezentare 
pentru reorganizarea Regiei Autonome Aeroportul Internațional ,,George Enescu” Bacău în societate 
comercială pe actiuni. Intenția autorității executive  a fost de a contracta servicii juridice de specialitate în 
vederea stabilirii modalităților, a condițiilor concrete, precum și a rezultatelor  preconizate în cazul în care 
forul deliberativ hotărăște transformarea regiei autonome în oricare din formele de organizare prevăzute de 
lege, precum și a eventualelor demersuri în vederea efectuării propriu zise a unei asemenea transformări, 
în cazul în care forul deliberativ aprobă modificarea formei de organizare. Contractarea de servicii juridice 
de specialitate reprezintă doar un pas premergător în sensul analizării posibilității și demarării formalităților 
în acest sens, după aprobarea de către consiliul județean. 
 Așadar se impune modificarea art. 1 din cuprinsul Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr. 27/2023, 
sens în care în cuprinsul titlului și al art. 1 se va folosi sintagma: “aprobarea achiziționării de servicii juridice 
de specialitate în vederea acordării de consultanță și asistență pentru identificarea soluțiilor de eficientizare  
a activității aeroportuare, a asigurării formei optime de organizare a  R.A. Aeroportul Internațional “George 
Enescu” Bacău, precum și a punerii în aplicare a hotărârilor adoptate, respectiv a măsurilor adoptate”. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Cred că formularea servicii juridice este restrictivă şi nu 
rezolvă problema noastră, pentru că este vorba şi de audit financiar, de audit de management. Cred că ar 
trebui să fie numai servicii de consultanţă, servicii de specialitate. Nu se pot pronunţa juriştii cred eu,  în 
soluţii de eficientizare economică.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu s-a înregistrat intervenţia domnului preşedinte. 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Facem amendamentul în modificare “şi de specialitate”.  
♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: De specialitate înseamnă, economic, juridic, tehnic, inclusiv 

resurse umane. Nu am înţeles cum este amendamentul, domnule preşedinte. 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am modificat servicii juridice de specialitate în servicii de 

specialitate, cum aţi propus dumneavoastră. 
♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Am înţeles. Mulţumesc. 
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  Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre cu amendamentul domnului 
consilier Olteanu  şi se aprobă  în unanimitate.
   

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot hotărârea cu amendamentul respectiv, adică în loc de 
aprobarea achiziţionării de servicii juridice de specialitate, spunem: în vederea aprobării de servicii de 
specialitate. Supun la vot hotărârea cu amendamentul aprobat. 
 

Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre cu amendamentul respectiv: în loc de 
aprobarea  achiziţionării de servicii juridice de specialitate, spunem: în vederea aprobării de servicii de 
specialitate şi se aprobă cu 34 de voturi pentru şi două abţineri.  

   

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu   x 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana   x 
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 
◄ Se trece la punctul 27 al proiectului ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă 

referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind  aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli al R.A. 
Aeroportul Internațional ,,George Enescu” Bacău pe anul 2023 și estimării pentru 2024-2025. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 

34 de voturi pentru şi două abţineri. 
 

   

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu   x 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
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16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana   x 
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 28 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte ATOP Isvoran Vasile  
prezintă Raportul asupra eficienței activității de poliție la nivelul județului Bacău în anul 2022. 
 
      Instituţia specializată a statului căreia îi revin atribuţii de menţinere a ordinii publice pe baza şi în 
executarea legii, este Poliţia Română, componentă a Ministerului Afacerilor Interne. 
      Inspectoratul General al Poliţiei Române este unitatea centrală a poliţiei căreia îi sunt subordonate 
inspectoratele de poliţie organizate la nivelul fiecărui judeţ. 
      Inspectoratul de Poliţie Judeţean Bacău este instituţie specializată a statului care exercită atribuţii 
privind apărarea drepturilor şi libertăţilor fundamentale ale persoanei, a proprietăţii private şi publice, 
prevenirea şi descoperirea infracţiunilor, respectarea ordinii şi liniştii publice, în condiţiile legii. Activitatea 
Inspectoratul de Poliţie Judeţean Bacău constituie serviciu public specializat organizat la nivelul judeţului 
Bacău şi se realizează în interesul comunităţii, precum şi în sprijinul instituţiilor statului, exclusiv pe baza 
şi în executarea legii. 
     Obiectivele generale ale Inspectoratului de Poliție Județean Bacău pentru anul 2022 au fost în 
concordonanță cu cele stabilite la nivel național, de către Inspectoratul General al Poliției Române, prin 
documentele de planificare strategică, după cum urmează: 

▪ Creşterea gradului de siguranţă şi protecţie a cetățeanului. 
▪ Creşterea siguranţei rutiere prin consolidarea mecanismelor de prevenire și combatere a 
legislației rutiere. 
▪ Consolidarea Sistemului Național Integrat pentru Situații de Urgență 
▪ Consolidarea mecanismelor de realizare a comunicării publice. 
 

      Aceste obiective sunt în implementare conform Programului de Guvernare şi Strategiei Naţionale de 
Ordine şi Siguranţă Publică, fiind corelate la necesităţile locale, în concordanţă cu atribuţiile şi misiunile 
încredinţate de lege şi transpuse în documentele interne de planificare operaţională.   

      Conducerea managerială a Inspectoratului de Poliţie Judeţean Bacău a depus eforturi permanente pentru 
găsirea celor mai eficiente soluţii şi modalităţi de prevenire a ameninţărilor la adresa siguranţei şi securităţii 
cetăţenilor, pentru a contracara riscurile şi vulnerabilităţile în acest domeniu şi pentru a oferi un răspuns 
rapid şi adecvat, corespunzător provocărilor de ordine publică, în vederea creării unui spaţiu în care să 
existe convingerea că drepturile cetăţenilor sunt pe deplin respectate şi că securitatea lor este garantată. 
      Acţiunile şi activităţile de poliţie întreprinse în anul 2022 de efectivele Inspectoratului de Poliţie 
Judeţean Bacău au vizat următoarele obiective şi priorităţi de interes local şi judeţean: 

▪ protecţia comunităţilor locale prin acţiuni concrete şi ferme pentru prevenirea comiterii 
de infracţiuni pentru combaterea criminalității; 

▪ protecţia specială a unităţilor de învăţământ, precum şi a altor instituţii şi locuri 
frecventate preponderent de copii şi tineri;  

▪ măsuri adecvate de protecţie pentru cei care trăiesc într-un mediu cu risc infracţional 
ridicat;  

▪ reducerea frecvenţei şi gravităţii accidentelor de circulaţie; 
▪ realizarea unor mecanisme eficiente de comunicare şi de parteneriat între forţele de ordine 

publică şi comunităţile locale ; 
▪ informarea publicului despre diferite modalităţi de prevenire a criminalităţii. 
 

      O importanţă deosebită pentru cresterea gradului de siguranţă a cetăţeanului a fost acordată 
perfecţionării şi creşterii eficienţei strategiilor de prevenire şi de combatere a criminalităţii.  
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EVOLUŢIA CRIMINALITĂŢII ÎN JUDEŢUL BACĂU ÎN ANUL 2022, COMPARATIV CU ANUL 2021 

 
A. Evoluții generale: 
La nivelul Inspectoratului de Poliție Județean Bacău indicatorii statistici prezintă, pentru anul 2022, o 

creștere cu 12,4% a infracţiunilor sesizate, ceea ce reprezintă un plus de 1.716 de fapte faţă de anul 2021, de 
la 13.793 în 2021 la 15.509 în 2022. Precizăm că din cele 15.509 fapte sesizate, 733 (4,7%) au fost comise 
în anii anteriori și sesizate anul acesta unităților de poliție sau de parchet. 

Situația macroindicatorilor pentru perioada 12 luni 2021-12 luni 2022 se prezintă astfel : 
- au fost sesizate 15.509 infracțiuni, cu 12,4% mai mult decât în cele 12 luni din 2021; 
- infracţionalitatea judiciară crește cu 17,2%(+1,524 fapte) față de anul 2021.  
- sectorul economico-financiar (949 fapte) cunoaște o scădere cu 4,3% față de anul 2021.   
- infracțiunile de altă natură au crescut cu 5,9% (+235 fapte), de la 3.942 la 4.177. 
- infracțiunile stradale sesizate au crescut cu 26,2%, fiind înregistrate 1.664 infracțiuni, cu 345 mai 

multe decât în anul 2021.   
Cauzele care au dus la creșterea infracționalității : 
- repatrierea elementelor infractoare din străinătate ; 
- încetarea stării de alertă la nivel național, începând cu data de 09.03.2022 ; 
 
B. Criminalitatea sesizată contra persoanei: 
Infracționalitatea sesizată contra persoanei a înregistrat o creștere de 16,9% (+886 fapte), față de anul 

2021. Ponderea acestor infracțiuni este dată de cele de loviri sau alte violențe și amenințări, care însumează 
o creștere de 855 fapte. 

Principalele tipuri de infracțiuni sesizate contra persoanei au fost : 
 - loviri sau alte violențe : 3.478 fapte, +656 fapte, +23,2%; 
- amenințări: 1.277 fapte,+199 fapte, +18,5%. 
În ceea ce privește criminalitatea gravă sesizată, s-a înregistrat următoarea evoluție: 
- omorul: +7,+116,7% ( de la 6 la 13 fapte); 
- tentativă de omor: -1 ( de la 8 la 7 fapte); 
- lovituri cauzatoare de moarte: +1( de la 1 la 2 fapte); 
- uciderea ori vătămarea nou-născutului săvârșită de către mamă -1(de la 1 la 0 fapte); 
Nu au fost înregistrate fapte de viol, agresiune sexuală, tâlhărie sau lipsire de libertate care să fie urmate 

de moartea victimei. 
C. Criminalitatea sesizată contra patrimoniului: 
Criminalitatea sesizată contra patrimoniului a înregistrat o creștere cu 11,9% (+617 sesizări).  
Au fost evidenţiate creșteri ale infracțiunilor de : 
- furt: + 474 fapte, +17,6% 
- furt din locuințe: +72 fapte, +19,1% 
- furt din societăți comerciale: +148 fapte, +30,3%, cu precizarea că 82,7% din furturile din societăți 

comerciale sunt furturi de pe raft, comise în timpul programului de funcționare, în timp ce furturile prin 
efracție au scăzut cu 3 fapte; 

- furt din auto: +38 fapte, +28,6%; 
- furt de auto: +4 fapte, +12,9% ; 
- tâlhării: +9 fapte,+11,7% 
- distrugere: +318 fapte,+25,7% 
D. Siguranța rutieră: 
 În anul 2022, efectivele structurilor rutiere din judeţul Bacău au desfăşurat activităţile prevazute de 

planul unic de supraveghere, îndrumare şi control a circulaţiei, de programele parteneriale de prevenire şi 
combatere a accidentelor rutiere, programele de reducere a accidentelor de circulaţie. 

În perioada analizată au fost înregistrate un număr de 738 (+25) de evenimente rutiere după cum urmează: 
- accidente grave = 141 (+32 accidente) ; 
- accidente ușoare = 597 (-7 accidente) ; 
Principalele cauze generatoare de accidente au fost : 
- viteza neadaptată la condițiile de drum/neregulamentară : 24 accidente grave (+8); 
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- indisciplină pietonală: 31 accidente grave (0); 
- abateri bicicliști: 23 accidente grave(+11) ; 
- neacordarea prioritate: 20 accidente grave(+3) ; 
- conducerea sub influența băuturilor alcoolice: 7 accidente grave(+6). 
S-au înregistrat creșterea numărului persoanelor decedate cu 4 (de la 72 la 76), creșterea cu 19 (de la 66 

la 85) a persoanelor rănite grav și a scăzut cu 69 (de la 814 la 745) a persoanelor rănite ușor. 
Pentru reducerea riscului rutier au fost desfășurate activități specifice poliției rutiere și au fost organizate 

1033 acțiuni. 
Ca urmare a acestor activități preventive si a celor desfășurate zilnic, au fost întocmite acte de sesizare 

pentru 1.380 fapte de natură penală, din care 646 la regimul circulației și 734 de altă natură. 
Au fost aplicate 55.067 sancțiuni contravenționale, din care 53.639 la regimul rutier și 1.428 sanțiuni 

contravenționale la alte acte normative. 
Din totalul sancțiunilor contravenționale aplicate la regimul rutier, ponderea o dețin cele aplicate 

conducătorilor auto, cu 47.217 dar au fost aplicate și altor categorii de participanți la trafic, respectiv 6.422 
din care 3.2017 pietoni 

De asemenea au fost reținute 9.047 permise de conducere și 2.824 certificate de înmatriculare auto. 
Alte misiuni/activități desfășurate în anul 2022:  
Pentru îndeplinirea obiectivelor în domeniul prevenirii criminalităţii, s-a procedat la elaborarea şi 

implementarea a 3 programe prioritare de acţiune, în concordanță cu dispozițiile Inspectoratului General 
al Poliției Române, cât și cu Programul de Guvernare 2020 – 2024, care au vizat perfecţionarea sistemului 
relaţional şi prevenirea comiterii unor categorii de fapte antisociale, după cum urmează :  
 Program de prevenire a infracțiunilor contra persoanei (dispariții de copii, agresiuni sexuale, 

violența domestică, victimizarea minorilor); 
– au fost implementate 18 campanii de prevenire și au fost desfășurate  în total 355 activități preventive, 

în care au fost informaţi un număr de 17.307 beneficiari; 
 Program de prevenire a infracţiunilor contra patrimoniului; 
 – au fost implementate 6 campanii de prevenire și au fost desfășurate 61 activități preventive, în care au 

fost informaţi un număr de 3.670 beneficiari; 
 Program de prevenire a criminalității informatice – au fost implementate 4 campanii și au fost 

desfășurate 107 activități preventive cu caracter general, în care au fost informaţi un număr de 4.545 
beneficiari. 

În anul 2022 au fost emise 64.579 documente de cazier, din care : 60.369 certificate de cazier judiciar şi 
4.210 certificate de integritate comportamentală, conform prevederilor art. 23 din Legea nr. 118/2019, prin 
intermediul punctelor de eliberare care funcționează în municipiile Bacău, Moinești, Onești, orașele Buhuși, 
Comănești, Dărmănești și stațiunea Tîrgu Ocna. 

Activități desfășurate pentru deservirea comunității : 
În exercitarea atribuțiilor de serviciu, polițiștii au aplicat 92.270 sancțiuni contravenționale, în valoare de 

peste 35,4 milioane de lei, au organizat și executat 699 acţiuni cu efective lărgite și 2.797 controale directe. 
Cu ocazia desfășurării acestor acțiuni au fost descoperite 1.874 infracțiuni, din care 1.523 în flagrant. 

Au fost efectuate 27.331 intervenții la evenimente, din care 23.314 la solicitări prin Sistemul Naţional 
Unic al Apelului de Urgenţă 112, iar la 52,2% (12.180) dintre acestea s-a intervenit în mai puţin de 10 minute. 
Un procent de 61,1% au fost intervenţii la solicitări prin SNUAU 112 în mediul rural (14.237 solicitări). 

Au fost organizate 1.260 acțiuni și controale, ocazie cu care au fost verificate 175 obiective și controlate 
3.478 vehicule. De asemenea, au fost înregistrate 655 dosare penale, din care 123 din oficiu și au fost 
constatate și aplicate 450 sancțiuni contravenționale la Legea nr. 171/2010 privind stabilirea și sancționarea 
contravențiilor silvice, în valoare de 952.350 lei. S-a dispus confiscarea a 3.027,86 m.c. material lemnos în 
valoare de 893.520 lei, în mare parte identificat în trafic. 

Au fost gestionate zilnic relaţiile cu mass-media, monitorizându-se modul de prezentare a activităţii 
inspectoratului de către presa scrisă şi audio-vizuală. Activitatea inspectoratului a fost prezentată în 3.964 de 
articole în presa scrisă şi online, 128 de materiale audio-vizuale și o intervenție în direct la postul tv Antena3.  
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Au fost desfășurate un total de 343 activități educativ-preventive în unitățile de învățământ preuniversitar 
pentru prevenirea și combaterea delicvenței juvenile, cu un total de 15.038 beneficiari elevi. 

De la înființarea Biroului pentru Protecția Animalelor, au fost inițiate 23 acțiuni în vederea identificării și 
verificării tuturor adăposturior de câini fără stăpân, autorizate și neautorizate de pe raza județului Bacău. Au 
fost aplicate 255 de sancțiuni contravenționale, valoarea totală fiind de 133.720 lei. Au fost emise 24 ordine 
de plasare a animalelor în adăpost, au fost întocmite 72 de dosare penale și au fost realizate 4 percheziții 
domiciliare, fiind reținute 4 persoane 

În perioada analizată au fost primite, înregistrate și repartizate un număr de 6.730 petiții, fiind soluționate 
7.997 petiții. 

În ceea ce privește planificarea și executarea activităților de menținere a ordinii și siguranței publice, în 
sistem integrat, la nivelul județului Bacău este constituit Grupul de coordonare și trasare a sarcinilor, alcătuit 
din șeful Inspectoratului de Poliție Județean Bacău, șeful Inspectoratului de Jandarmi Bacău, comandantul 
Grupării de Jandarmi Mobile Bacău, șeful Serviciului Județean de Poliție Transporturi Bacău, șeful 
Serviciului de ordine publică din cadrul Inspectoratului de Poliție Județean Bacău și șeful Unității Teritoriale 
de Analiză a Informațiilor Bacău. Activitatea acestui Grup se desfășoară prin organizarea de ședințe tactice, 
săptămânal, la sediul Inspectoratului de Poliție Județean Bacău, care vizează evaluarea situației operative, 
disfuncționalitățile apărute în operațiunile anterioare, schimbul de date și informații de interes operativ, 
precum și inițierea, organizarea și desfășurarea de acțiuni/activități comune. În măsura în care se impune, la 
ședințele tactice pot fi convocați și șefii altor structuri sau subunități teritoriale din cadrul Poliției Române, 
Jandarmeriei Române sau Poliției de Frontieră Române.  

— ♦ — 
Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Bacău a monitorizat activităţile de poliţie desfăşurate în anul 

2022 şi a constatat că efectivele Inspectoratului de Poliţie Judeţean Bacău şi-au îndeplinit atribuţiile în baza 
şi cu aplicarea legii şi pentru protecţia drepturilor fundamentale ale persoanei, protecţia vieţii şi siguranţei 
cetăţenilor, apărarea statului de drept, precum şi pentru aplicarea politicilor legate de asigurarea ordinii şi 
siguranţei publice la nivelul judeţului nostru.   

 În urma monitorizării activităţii de poliţie efectuate pe parcursul anului 2022 la nivelul judeţului, 
Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Bacău constată eficienţa serviciului poliţienesc în ceea ce priveşte 
asigurarea ordinii şi liniştii publice, a siguranţei persoanei, a colectivităţilor şi a bunurilor acestora, raportată 
la resursa umană de care dispune Inspectoratul de Poliție Județean Bacău, resursă deficitară în raport cu 
activitățile operative exercitate de către Inspectoratul de Poliție Județean Bacău.  

Astfel, s-a urmărit creşterea autorităţii poliţiei şi asigurarea respectării legii, prin întărirea prezenţei 
echipelor de patrulare în mediile de interes operativ, în scopul creşterii vizibilităţii elementului poliţienesc şi 
prevenirii faptelor infracţionale în zonele de risc criminogen. 

— ♦ — 
În vederea întăririi climatului de siguranţă şi securitate publică, Autoritatea Teritorială de Ordine Publică 

Bacău recomandă conducerii Inspectoratului de Poliţie Judeţean Bacău să continue măsurile întreprinse în 
anul anterior, printr-o abordare activă, coerentă şi concertată, în vederea construirii unui sistem eficient de 
ordine publică, orientat către nevoile cetăţenilor, în care oamenii şi comunităţile să se simtă mereu în 
siguranţă. 

 

◄ Se trece la punctul 29 al proiectului ordinii de zi. Domnul preşedinte ATOP Isvoran Vasile  
prezintă Planul strategic cuprinzând principalele obiective, acțiuni și indicatori de performanță minimali 
pentru serviciul polițienesc, recomandate Inspectoratului de Poliție Județean Bacău pentru anul 2023.  
 

 
 

      Conceptul de „ordine publică” reprezintă starea de legalitate, de echilibru şi de pace, corespunzătoare 
unui nivel socialmente acceptabil de respectare a normelor legale şi de comportament civic, care permite 
exercitarea drepturilor şi libertăţilor constituţionale, precum şi funcţionarea structurilor specifice statului 
de drept. 
      Într-o societate democratică, ordinea publică este strâns legată de ordinea de drept, reprezintând 
proiecţia acesteia din urmă în organizarea şi desfăşurarea activităţii publice într-un stat şi constă în 
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respectarea tuturor normelor de comportare generală, a regulilor de convieţuire socială, de apărare a 
persoanelor, a drepturilor şi libertăţilor legitime ale acestora, precum şi a proprietăţii private şi publice.  
      Starea de ordine publică se realizează prin măsuri generale, de natură economică, socială şi politică, 
precum şi prin măsuri speciale, cu caracter preponderent preventiv. 
      Ordinea publică românească, parte componentă a securităţii naţionale şi a ordinii publice europene, este 
o stare de fapt din domeniul social şi reflectă modul de respectare a normelor şi regulilor de conduită 
cuprinse în legislaţie. 
      Potrivit principiilor şi normelor stabilite prin Constituţia României, menţinerea ordinii publice se 
realizează prin măsuri specifice poliţiei. 
      Instituţia specializată a statului căreia îi revin atribuţii de menţinere a ordinii publice pe baza şi în 
executarea legii, este Poliţia Română, componentă a Ministerului Afacerilor Interne. 
      Inspectoratul General al Poliţiei Române este unitatea centrală a poliţiei căreia îi sunt subordonate 
inspectorate de poliţie, care sunt organizate şi funcţionează la nivelul fiecărui judeţ. 
      În vederea reprezentării şi promovării intereselor comunităţii privind asigurarea climatului de ordine şi 
siguranţă publică, pe lângă fiecare consiliu judeţean se constituie Autoritatea Teritorială de Ordine Publică, 
organism cu rol consultativ, care îşi desfăşoară activitatea în scopul asigurării bunei desfăşurări şi sporirii 
eficienţei serviciului poliţienesc din judeţul în care funcţionează. 

«▪»      
      Autoritatea Teritorială de Ordine Publica Bacău urmăreşte şi modul în care se realizează colaborarea 
între structurile Ministerului Afacerilor Interne, dar şi între acestea şi cele ale structurilor de poliţie locală, 
în vederea asigurării şi menţinerii ordinii publice, a siguranţei şi securităţii persoanelor, colectivităţilor şi 
bunurilor acestora. 
      Totodată, sunt organizate întâlniri cu reprezentanţii ai autorităţilor publice locale, ai unităţilor de 
învăţământ, ai clerului, ai organizaţiilor neguvernamentale, ai altor instituţii investite cu atribuţii în 
domeniul ordinii publice, pentru dezbaterea unor teme cu privire la priorităţile siguranţei persoanei şi 
comunităţilor. 
      Pe baza concluziilor desprinse în urma consultării populaţiei şi a celor rezultate din analiza situaţiei 
operative la nivel judeţean, se întocmeşte un plan strategic anual cu caracter de recomandare pentru 
Inspectoratul de Poliţie Judeţean Bacău.  
      Planul strategic cuprinde principalele obiective care sunt în implementare conform Programului de 
Guvernare și Strategiei Naționale de Ordine și Siguranță Publică, fiind corelate la necesitățile locale, 
în concordanță cu atribuțiile încredințate de lege și transpuse în documentele interne de planificare 
operațională. 
      Periodic, Autoritatea Teritorială de Ordine Publică monitorizează activităţile Inspectoratului de Poliţie 
Judeţean Bacău, sesizând eventualele deficienţe în activitatea acestei instituţii şi urmărind luării operative 
a măsurilor de înlăturare a acestora.  

Inspectoratul de Poliție Județean Bacău își propune ca în anul 2023 să contribuie la consolidarea 
unui sistem eficient de ordine şi siguranţă publică, orientat către nevoile de securitate şi în serviciul 
cetăţenilor. În baza obiectivelor generale, au fost stabilite următoarele obiective și priorități de acțiune la 
nivel județean: 

▪ Obiectivul nr. I : Creşterea gradului de siguranţă şi protecţie a cetăţeanului 
▪ Obiectivul nr. II : Consolidarea Sistemului Național Integrat pentru Situații de Urgență                  
▪ Obiectivul nr. III: Creşterea siguranţei rutiere prin consolidarea mecanismelor de prevenire și 

combatere a legislației rutiere 
▪ Obiectivul nr. IV: Consolidarea mecanismelor de realizare a comunicării publice  

 
      În abordarea acţiunilor şi a misiunilor specifice din domeniul ordinii publice, efectivele Inspectoratului 
de Poliţie Judeţean Bacău îşi vor desfăşura activitatea acordând o importanţă deosebită siguranţei şi 
securităţii cetăţeanului, prin optimizarea, perfecţionarea şi creşterea eficienţei strategiilor de prevenire şi 
combatere a criminalităţii. 
      Astfel, se va urmări creşterea autorităţii poliţiei şi asigurarea respectării legii, prin întărirea prezenţei 
echipelor de patrulare în mediile de interes operativ, în scopul creşterii vizibilităţii elementului poliţienesc 
şi prevenirii faptelor infracţionale în zonele de risc criminogen. 
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      Inspectoratul de Poliţie Judeţean Bacău îşi propune ca eforturile întreprinse până în prezent, să evolueze 
în anul 2023, printr-o abordare activă, coerentă şi concertată, pentru construirea unui sistem eficient de ordine 
şi siguranţă publică, orientat proactiv către nevoile de securitate şi în serviciul cetăţenilor, contribuind astfel 
la crearea unui mediu sigur de trai. 

«▪» 
      În acest context, Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Bacău recomandă aplicarea celor mai eficiente 
soluţii şi modalităţi pentru a fi prevenite ameninţările la siguranţa şi securitatea cetăţenilor, pentru 
contracararea riscurilor şi vulnerabilităţilor şi, totodată, pentru a oferi un răspuns adecvat, rapid şi 
corespunzător tuturor provocărilor ce vor apărea în siguranţa publică.  
      Autoritatea Teritorială de Ordine Publica Bacău consideră că prevenirea este elementul principal în 
menţinerea ordinii publice şi siguranţei cetăţeanului. 
      De asemenea, printre activităţile specifice recomandate pentru anul 2023, menţionăm:  

- urmărirea creşterii autorităţii poliţiei şi asigurarea respectării legii, prin întărirea prezenţei 
echipelor de patrulare în mediile şi zonele de interes operativ; 

- urmărirea protejării patrimoniului, prin implementarea şi utilizarea sistemelor tehnice de alarmare, 
care să ducă la scăderea numărul infracţiunilor contra patrimoniului sesizate; 

- diminuarea accentuată a criminalității stradale; 
- reducerea riscului de accidente rutiere, crearea unui climat de siguranţă participanților la traficul 

rutier prin prezenţa activă în stradă, creşterea nivelului de siguranță rutieră;  
- continuarea activităţilor de prevenire a criminalităţii prin derularea de programe, proiecte şi 

campanii destinate reducerii riscului de victimizare şi de implicare în activităţi infracţionale a unor 
categorii de persoane cu grad ridicat de vulnerabilitate; 

- întărirea cooperării cu structurile Inspectoratului de Jandarmi Judeţean Bacău, cele ale 
Inspectoratului pentru Situaţii de Urgenţă Judeţean Bacău şi ale Poliţiei Locale a Municipiului 
Bacău, instituţii reprezentate în Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Bacău, în planul 
menţinerii ordinii şi siguranţei publice; 

- realizarea parteneriatului societate civilă - poliţie, în scopul soluţionării problemelor comunităţii, 
al apărării drepturilor, libertăţilor şi intereselor legale ale cetăţenilor; 

- urmărirea creşterii nivelului de încredere a populaţiei în poliţie. 
«▪» 

      Obiectivele Inspectoratului de Poliţie Judeţean Bacău pe anul 2023 vizează implementarea obiectivelor 
generale şi specifice stabilite ca prioritare la nivelul tuturor structurilor subordonate, pe linii de activitate. 
Acestea vor fi corelate cu obiectivele şi direcţiile de acţiune cuprinse în Planul de activități al Poliției 
Române. 
            În ceea ce privește planificarea și executarea activităților de menținere a ordinii și siguranței publice, 
în sistem integrat, la nivelul județului Bacău este constituit Grupul de coordonare și trasare a sarcinilor, 
alcătuit din șeful Inspectoratului de Poliție Județean Bacău, șeful Inspectoratului de Jandarmi Bacău, 
comandantul Grupării de Jandarmi Mobile Bacău, șeful Serviciului Județean de Poliție Transporturi Bacău, 
șeful Serviciului de ordine publică din cadrul Inspectoratului de Poliție Județean Bacău și șeful Unității 
Teritoriale de Analiză a Informațiilor Bacău. Activitatea acestui Grup se desfășoară prin organizarea de 
ședințe tactice, săptămânal, la sediul Inspectoratului de Poliție Județean Bacău, care vizează evaluarea 
situației operative, disfuncționalitățile apărute în operațiunile anterioare, schimbul de date și informații de 
interes operativ, precum și inițierea, organizarea și desfășurarea de acțiuni/activități comune. În măsura în 
care se impune, la ședințele tactice pot fi convocați și șefii altor structuri sau subunități teritoriale din cadrul 
Poliției Române, Jandarmeriei Române sau Poliției de Frontieră Române.    
     

MONITORIZAREA ŞI EVALUAREA PERIODICĂ A SERVICIULUI POLIŢIENESC 
 

      Conform procedurilor prevăzute de lege, Autoritatea Teritorială de Ordine Publică Bacău va urmări 
modul de îndeplinire a indicatorilor de performanţă minimali, va sesiza eventualele deficienţe în activitatea 
de asigurare şi menţinere a ordinii publice recomandând luarea operativă a măsurilor de înlăturare a lor şi 
va prezenta trimestrial, în şedinţele Consiliului Judeţean Bacău, informări asupra eficienţei serviciului 
poliţienesc şi a nivelului de asigurare a securităţii şi siguranţei civice a comunităţii.       

  

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Apreciez munca făcută de colegul nostru şi a celor care au participat 
la acest raport, dar din păcate am văzut o cifră care mie îmi dă fiori. Suntem pe locul 5 în ţară la rata 
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infracţionalităţii. Nu ştiu ce să spun. Poate nu am făcut noi treaba, poate aveţi un plan ca acest loc să nu ne 
mai onoreze anul următor.  De asemenea, venind spre Bacău astăzi, am primit un semnal şi probail aţi primit 
şi dumneavoastră că două fetiţe au plecat de acasă şi nu au fost găsite. Sunt tot felul de evenimente care ne 
pun pe gânduri. Mai mult, aţi văzut reţeaua aceea de droguri în şcoli de la Bucureşti, dar într-un articol am 
citit că următorul oraş în care era implementat, era Bacăul. Poliţia Locală, Poliţia Naţională, nu se 
sincronizează?  Ce se întâmplă cu şcolile din judeţul Bacău? Ar trebui o analiză pe acest subiect. Nu în ultimul 
rând, am înţeles că aţi avut o şedinţă zilele trecute cu primarii. Aş fi curios să ne faceţi o prezentare cu ce au 
spus primarii în acea şedinţă. Am înţeles că nu sunt mulţumiţi. Eu personal sunt mulţumit, pentru că în Oneşti 
lucrurile sunt pe făgaşul bun. Îmi pare rău că nu avem încă o opinie foarte clară la ce a fost acum 3 – 4 ani cu 
acel criminal şi pentru care eu o spun cu toată dezaprobarea că Poliţia Română s-a îndreptat spre acarul Păun. 
Nişte tineri care chiar au făcut o şcoală de poliţie erau performanţi, pentru că Oneştiul nu s-a confruntat cu 
probleme majore de infracţionalitate. Cred că este unul din cele mai sigure oraşe din ţară şi ne poate confirma 
domnul comisar şi totuşi Poliţia Naţională s-a îndreptat către acarul Păun. De aceea, eu solicit ca raportul pe 
care îl faceţi să prezinte şi această realitate, pentru că aşa cum aţi prezentat lucrurile, par bune. Nu sunt bune! 
Referitor la Poliţie dacă mă întrebaţi când vine vorba de buget şi vorbim de siguranţa noastră, a copiilor noştri, 
trebuie să acordăm o atenţie mult mai mare de cât am acordat în anii din urmă.  

♣ Dna Ţaga Aurelia, consilier: Domnule consilier, dacă aţi putea să precizaţi câteva măsuri care au 
fost intreprinse vizavi de consumul substanţelor interzise în rândul tinerilor la nivelul judeţului. 

♣ Dl Isvoran Vasile, consilier: La nivelul ATOP am avut dezbateri cu reprezentanţii Agenţiei antidrog 
acum 3 luni. Dânşii ne-au prezentat situaţia existentă la nivelul judeţului din informaţiile pe care le deţin iar 
Inspectoratul Judeţean de Poliţie prin reprezentanţii săi şi Poliţia Locală ne-au adus la cunoştinţă că 
monitorizează toate zonele presupuse a fi cu risc de consum de droguri şi de distribuire, dar nu aveau alte date 
concludente care să ne prezinte la acel moment. Am reţinut întrebarea dumneavoastră şi o să punem în prima 
şedinţă ATOP. 

♣ Dna Ţaga Aurelia, consilier: Mulţumesc. Se ştie că în rândul tinerilor din municipiul Bacău, 
consumul de substanţe interzise este la un nivel ridicat. De asta voiam să ne precizaţi câteva măsuri, să vedem 
cu ce mai putem îmbunătăţi planul.  

♣ Dl Isvoran Vasile, consilier: După prima şedinţă ATOP o să vă prezint o informare în plenul 
consiliului judeţean.  Referitor la întrebarea domnului consilier Vreme. Într-adevăr am început să desfăşurăm 
şedinţele  ATOP  la nivelul judeţului Bacău cum de fapt a fost şi înainte de pandemie când domnul Humulescu 
şi doamna Maricica Coşa, predecesorii mei ca şi preşedinţi de ATOP le desfăşurau în judeţ, aceasta a fost 
prima şedinţă organizată la Asău şi la cele două subiecte de pe ordinea de zi, am considerat că este necesar de 
a invita şi primarii din zonă. Unul din subiecte se referea la paza pădurilor prin noua strategie naţională 2030 
şi a doua era problematica câinilor fără stăpâni la nivelul judeţului care este şi la nivelul UAT-urilor la acest 
moment, în care Inspectoratul de Poliţie Judeţean prin Biroul de Poliţie Rutieră a înştiinţat toate UAT-urile ca 
până pe 31 martie să emită o Hotărâre de Consiliu Local prin care să înfiinţeze acele servicii de gestionare a 
câinilor fără stăpân.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Cred că ar fi de interes pentru noi toţi ca următoarea temă de 
dezbatere, să fie pe consumul de droguri din şcoli  şi poate cu măsuri concrete din partea Poliţiei Judeţene şi 
Municipale, cu propuneri şi cu desfăşurarea unei foi de parcurs de-a lungul anului, pentru că este un flagel 
care din păcate nu scade ci creşte. Dacă tot suntem în cadrul prezentării ATOP-ului şi a rezultatelor, cred că 
ar fi extrem de important ca dumneavoastră să elaboraţi o temă din punctul acesta de vedere şi să ne prezentaţi 
atunci când veţi fi pregătit cu tot ce înseamnă partea de măsuri concrete privind combaterea consumului de 
droguri. Ar trebui invitat în această acţiune şi Instituţia Prefectului şi  toate instituţiile cu atribuţii în domeniu, 
inclusiv Inspectoratul Şcolar Judeţean. Trebuie făcută o acţiune complexă de conştientizare şi  prezentate 
cazuri concrete în aşa fel încât să fie conştienţi şi părinţii şi copiii la ce riscuri se expun. 

♣ Dl Pleşca George Bogdan, consilier: Vreau să felicit pe colegul nostru preşedintele ATOP Isvoran 
Vasile pentru prezentare. Totodată s-a ridicat şi problema câinilor fără stăpân şi pot să vă dau un exemplu din 
practică. Consiliul Judeţean Iaşi, fiind Zonă Metropolitană unde s-au asociat primăriile din judeţ şi comunele 
limitrofe, au hotărât să facă un proiect de gestionare a câinilor fără stăpân, condus de zona metropolitană, 
proiect iniţiat de către zona metropolitană prin care să gestioneze această problemă destul de strigentă şi pentru 
noi. Profit de faptul că se află printre noi şi directorul adjunct al Asociaţiei Zonei Metropolitane Bacău şi poate 
ar putea iniţia o asemenea investiţie împreună cu Primăria Municipiului Bacău şi comunele din zona limitrofă. 

♣ Dl Cucerescu Ion, consilier: Referitor la subiectul drogurilor, să ştiţi că noi în ATOP aproape în 
fiecare şedinţă discutăm aceste aspecte. Avem foarte mulţi invitaţi inclusiv cei de la Inspectoratul Şcolar, 
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Asociaţia Naţională Antidrog, Poliţia şi atragem o foarte mare atenţie acestui subiect. Am discutat şi cu ONG-
urile implicate în această problemă şi sperăm ca în timpul apropiat să punem în practică şi un proiect făcut de 
ATOP cu sprijinul Inspectoratului, un proiect de conştientizare. Din concluziile noastre, părinţii în mare parte 
nu realizează gravitatea sau efectele acestor droguri şi de multe ori încearcă să muşamalizeze aceste aspecte. 
Încercăm să facem tot posibilul, ţinem aproape cu toate instituţiile care se ocupă de acest subiect şi încercăm 
să găsim cele mai bune soluţii. 

♣ Dl Egarmin Ana Maria, consilier: Astăzi la ora 17,00 la Inspectoratul Şcolar Judeţean avem o 
întâlnire cu reprezentanţii Inspectoratului Şcolar, cu domnul prefect Lucian Gabriel Bogdănel , CJRAE Bacău, 
cu reprezentanţii părinţilor din şcolile municipiului Bacău şi de asemenea, cu reprezentantul pe tema de 
bullying şi violenţă şi nu mă refer doar la bullying şi violenţă ci într-adevăr ne ocupăm şi de problema 
drogurilor. De aceea conlucrarea este întotdeauna constructivă şi faptul că cerem în primul rând sprijinul 
părinţilor, pentru că de acasă, din societate, se transferă  lucrurile şi în şcoală. Doar împreună putem să reducem 
astfel de fenomene. 

♣ Dl Bîrzu Ilie, consilier: Colegul nostru care a intervenit mai înainte, a intervenit foarte bine pe 
subiect. Noi am demarat înaintea Iaşului, suntem la elaborarea documentaţiei împreună cu comunele din zona 
metropolitană. 

♣ Dl Pleşca George Bogdan, consilier: Felicitări! Aveţi primul proiect pe zona metropolitană. 
 
 

◄ Se trece la punctul 30 al proiectului ordinii de zi. (Suplimentara)  Domnul preşedinte Valentin 
Ivancea prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind  aprobarea indicatorilor tehnico-
economici actualizați pentru realizarea obiectivului de investiții “Reabilitare și modernizare 
DJ252C,Tătărăști – Corbasca, km 8+022-23+088, județul Bacău”, în cadrul Programului Național de 
Dezvoltare Locală. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă    în 

unanimitate. 
   

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 31 al proiectului ordinii de zi. (Suplimentara)  Domnul preşedinte Valentin 
Ivancea prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea asigurării de la bugetul 
local a cheltuielilor care nu se finanțează de la bugetul de stat, pentru realizarea obiectivului de investiții 
“Reabilitare și modernizare DJ252C,Tătărăști –Corbasca, km 8+022-23+088, județul Bacău”, în cadrul 
Programului Național de Dezvoltare Locală.    

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă    în 

unanimitate.
 

   

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
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13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   

25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 

◄ Se trece la punctul 32 al proiectului ordinii de zi. (Suplimentara)  Domnul preşedinte Valentin 
Ivancea prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre pentru modificarea Anexei nr.1 la Hotărârea 
Consiliului Județean Bacău nr.78/2019 privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul din aparatul 
de specialitate al Consiliului Județean Bacău și din instituțiile și serviciile publice aflate în subordinea 
acestuia, cu modificările ulterioare. 

  

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
   

♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: Am înţeles când aţi explicat mai devreme domnule 
preşedinte, că aici facem o mărire pe baza legii. Am văzut salariul administratorului public, ştim cei care 
suntem în consiliul judeţean aportul pe care îl are administratorul public, dar totodată citind expunerea de 
motive cu mare atenţie, am văzut că se măresc şi salariile vicepreşedinţilor consiliului judeţean cu 50%. Nu 
am înţeles. Noi votăm astăzi doar mărirea salariului administratorului public? 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Doar atât. 
♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: Atunci, de ce mai avem cuprins prin dispoziţie? 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aşa prevede formularea. Nu este o formulare care să o putem 

modifica şi când modificăm un act, o funcţie, tot la fel se trece în titlu. Orice modificăm, trebuie să scriem 
titlul întreg. Nu pot să spun că este doar pentru persoana x sau y. 

♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: Pentru că totuşi mi s-a părut  foarte mare o mărirea de 
50% pentru vicepreşedinţi. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Este ceea ce prevede legea.  
♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: Am înţeles ce prevede legea, dar rugămintea mea este 

şi cred că este benefic să ştim şi noi consilierii judeţeni, pentru că prevede legea. În ce proiecte sunt implicaţi 
colegii noştri, pentru această mărire? 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: O să vă explic. Componenta este variabilă, acesta este un aspect. 
Un alt aspect: să ştiţi că atât vicepreşedinţii cât şi administratorul public sunt implicaţi la toate proiectele 
din cadrul consiliului judeţean. Nu există o dispoziţie în care să fie un manager de proiect. Nu prevede legea 
acest lucru. Ce prevede legea, este ceea ce dumneavoastră probabil de acolo citiţi. Faptul că cei care lucrează 
cu fondurile europene şi mai ales pe zona de PNRR şi pot să vă explic şi să enumăr câteva din proiectele 
pe care le avem: Spitalul municipal, Bibliotecă, Muzeu şi facem o sumă ca să vedeţi care sunt fondurile de 
la nivelul consiliului judeţean din fonduri europene şi o să vedeţi că este o sumă destul de considerabilă şi 
nu este o muncă chiar uşoară.  

♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: Ştim. Dar mai am o singură întrebare.  La toţi angajaţii 
li se măreşte salariul cu 50%? 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu. Doar la cei care lucrează cu fondurile europene, prin 
dispoziţie de preşedinte. 

♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: La toţi, 50%? 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Da. Şi este o componentă variabilă în funcţie de numărul de ore 

lucrate. La domnul administrator este de 25%. 
♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: OK. Am înţeles. Nu vorbim de administrator, eu mă 

refer doar la cei doi vicepreşedinţi şi dacă se măreşte la fel cu până la 50%, la tot personalul. 
♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: De fapt şi de drept conform legii, s-au 

majorat indemnizaţiile la domnii vicepreşedinţi şi la domnul preşedinte doar cu 25% , pentru că până acum 
au fost cu 25% majorate. Acesta este un calcul, o formulă, funcţie de proiectele care sunt derulate. Nu este 
vorba de 50% este vorba de doar 25% inclusiv la domnul administrator public.   
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♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: Pe mine mă interesa dacă şi ceilalţi angajaţi care duc 
într-adevăr tot greul şi fac ore suplimentare, dacă au tot până la 50%. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Deci, toţi colegii noştri care lucrează în fonduri europene sunt 
recompensaţi în baza unui raport de activitate, pe număr de ore şi ţinând cont de numărul acestora, sunt 
prinşi în câte două proiecte fiecare. Aşa că beneficiază cu totul, nu pot să depăşească această sumă. Este o 
componentă variabilă, luna aceasta pot să ia mai mult sau mai puţin. Este în funcţie de activităţile prestate, 
conform ghidului de finanţare, nu pot să mă refer la nimic altceva.  

♣ Dl Vreme Valerian, preşedinte: Unde citesc eu acum, există o expresie aici care spune că se 
majorează cu 50% indemnizaţia lunară pentru vicepreşedinţii consiliului judeţean. Domnule preşedinte, nu 
am probleme cu cuantumul şi cu mărirea, dar pe de altă parte eu cred că ei nu trebuie să voteze această 
hotărâre. Vă asumaţi sau îşi asumă să cadă la o eventuală contestare.   

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Eu am răspuns data trecută, de acum nu mai răspund eu, o să 
răspundă doamna secretar general.  

♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Domnule consilier judeţean, modificarea 
legislativă prevede ca domnilor vicepreşedinţi şi domnului preşedinte să li se majoreze  indemnizaţia astfel 
încât aceasta a avut efectul legii şi s-a constatat printr-o dispoziţie a preşedintelui. La ora aceasta, în 
consecinţă după majorare, nu votaţi decât majorarea cu 25%  efectiv a domnului administrator public. Nu 
are nicio legătură cu indemnizaţiile domnilor vicepreşedinţi şi a domnului preşedinte.  

♣ Dl Vreme Valerian, preşedinte: Doamna secretar general, eu nu contest cuantumul ş.a.m.d. Eu 
vă spun, că atâtat timp cât în hotărâre este numele vicepreşedinţilor, este bine ca ei să nu participe la vot. 
 

  Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 
cu 21 de voturi pentru, 10 abţineri şi 5 voturi împotrivă.
   

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie   x 
3. Boca Laurențiu  x  
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica   x 
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana   x 
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel   x 
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică   x 
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion  x  
20. Mititelu Mihai   x 
21. Nechita Neculai    
22. Necula Cosmin x  x 
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar   x 
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana  x  
29. Poșa Irina Diana  x  
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius   x 
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin   x 
35. Vreme Valerian  x  

 
◄ Se trece la punctul 33 al proiectului ordinii de zi. (Suplimentara)  Domnul preşedinte Valentin 

Ivancea prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind solicitarea de scoatere definitivă din 
fondul forestier național a terenului în  suprafață de 5238 mp. aflat în proprietatea publică a Județului Bacău 
și în administrarea Consiliului Județean Bacău, fără compensare și cu exceptarea de la plata taxelor și a 
altor obligații bănești, în vederea realizării obiectivului de investiții „Modernizare DJ 206B Parava-
Rădoaia, km 4+650-10+516 ”. 
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă    în 

unanimitate. 
   

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
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15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   

26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 

◄ Se trece la punctul 34 al proiectului ordinii de zi. (Suplimentara) Domnul preşedinte Valentin 
Ivancea,  prezintă Raportul asupra situației gestiunii bunurilor din domeniul public și domeniul privat al 
U.A.T Județul Bacău. 

 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Acest raport nu se supune la vot, doar se prezintă, l-aţi avut la 

mapă, aţi văzut că este o enumerare de  bunuri formate din comisii şî subcomisii, ca atare dacă sunteţi de 
acord, propun să trecem mai departe.   
 
 

◄ Se trece la punctul 35 al proiectului ordinii de zi. (Suplimentara)  Domnul preşedinte Valentin 
Ivancea prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico- 
economice faza S.F./D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul „Reabilitare, 
eficientizare energetică și extindere Complex Muzeal „Iulian Antonescu” str. Nicolae Titulescu, Municipiul 
Bacău. 
 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aici am să fac o prezentare virtuală a proiectului şi voiam să şi 
lămuresc anumite aspecte care s-au tot vehiculat în spaţiul public sau nu. Tocmai de asta l-am invitat şi pe 
domnul director de la Complexul Muzeal „Iulian Antonescu”. Voiam să vă spun, că datorită faptului că am 
prezentat întâi Biblioteca aşa cum au ieşit indicatorii şi cum a ieşit şi actualizarea sau devizul general, am 
prezentat iniţial Biblioteca. Ori Biblioteca nu poate fi realizată dacă nu se realizează Complexul Muzeal 
„Iulian Antonescu”. În mod cert, Complexul Muzeal „Iulian Antonescu” se va reuni, de fapt este relocare 
a Complexului Muzeal „Iulian Antonescu” unde este şi Muzeul de Artă care face parte din Complexul 
Muzeal „Iulian Antonescu”. S-a gândit de aşa natură încât să nu fie doar o clădire ci şi un spaţiu care să fie 
recreativ pentru cetăţeni, pentru iubitorii de artă. Este format din două corpuri: un corp iniţial al Muzeului 
de Artă şi un corp construit nou unde se va muta Complexul Muzeal „Iulian Antonescu”. S-a creat extrem 
de multă confuzie spunând de asemeni, că se relocă Biblioteca. Biblioteca nu are un spaţiu, Biblioteca stătea 
în spaţiul Complexului Muzeal de Ştiinţele Naturii “Ion Borcea” într-un spaţiu în care nu se respecta din 
punct de vedere al siguranţei la incendiu, de asemeni şi spaţiul extrem de îngust pentru depozitul de carte. 
Tocmai de aceea, o regândire a complexelor muzeale să fie de aşa natură ca totul să fie în acelaşi loc în aşa 
fel încât să avem toate secţiile la un loc cea de artă, etnologică şi mai ales că  există şi o secţie de bibliotecă 
care trebuie relocată la Bibliotecă în aşa fel încât să avem pe specializări. După cum binevedeţi, proiectanţii 
au gândit în aşa fel încât, ca tot ce înseamnă Complexul Muzeal, să se reloce către spaţiul nou creat. De 
fapt, noi reconstruim Complexul Muzeal „Iulian Antonescu” relocându-l pe str. Nicolae Titulescu. Dacă 
este să vă spun, Muzeul de Artă existent are o suprafaţă de 2000 mp cu un regim de înălţime cu parter, 
etajul I şi mansardă în suprafaţă desfăşurată existentă de 1486 mp şi aria construită la sol de 482 mp. De 
asemeni, Muzeul de Istorie cu extindere înseamnă subsol, parter 3 etaje şi etaj 4 parţial. Aria construită 
propusă fiind de 3445 mp. Muzeul de Istorie din str.9 mai ce se schimbă în Biblioteca Judeţeană va avea 
un regim de 3 etaje şi o arie desfăşurată de 7051 mp. Toate aceste două obiective, sunt convins că la finalul 
lucrărilor, vor arăta aşa cum sunt prezentate aici. Vreau să fac o referire ca să evit din capul locului, că 
subsolul actual nu va fi mutat, pentru că acolo este  operaţiune destul de delicată şi acolo este şi laboratorul 
dacă nu mă înşel. Noi ne dorim ca aceste două lucrări să meargă în paralel dar ne dorim în primul rând să 
realizăm Complexul Muzeal, în aşa fel încât să putem muta Biblioteca.   
 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Ca o concluzie, dumneavoastră veţi muta efectiv Muzeul unde se 
duc copiii, în noul sediu? Şi în vechiul sediu, va fi Biblioteca?  



36 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Da.  
♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Deci veţi lăsa câteva servicii în vechiul sediu, da? 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Treaba este în felul următor: vechiul sediu se transformă în 

Bibliotecă, în baza proiectului pe care vi l-am prezentat anterior cu o singură excepţie, subsolul unde sunt 
laboratoarele de restaurare, recondiţionare, rămân tot acolo, pentru că presupun anumite autorizări pentru 
realizarea acestora în altă parte, plus că este vorba şi de spaţiu şi nu putem să mutăm un asemenea 
patrimoniu dintr-o parte în alta fără să nu producem şi alte disfuncţionalităţi. Dar Biblioteca se va face o 
bibliotecă modernă în sediul fostului Complex Muzeal “Iulian Antonescu” care ţine tot de Complexul 
Muzeal. Complexul Muzeal, cu toate secţiile de expunere, partea tehnică, rămân la subsolul muzeului, dar 
sediul principal se va muta acolo.  
 

  Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă    
în unanimitate.
   

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 36 al proiectului ordinii de zi. (Suplimentara)  Domnul preşedinte Valentin 
Ivancea prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu 
Asociația ,, Împreună pentru Cleja” pentru spijinirea performanței echipei RoboKids. 

 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Menţionez că prin raportul serviciului de specialitate se 

precizează că această iniţiativă nu se încadrează potrivit legii. Tocmai de asta am găsit o altă soluţie ca acest 
proiect să meargă mai departe. Consiliul Judeţean se asociază cu Casa Corpului Didactic “Grigore 
Tăbăcaru”. Nu poate să se asocieze cu un ONG. Aceste tipuri de asocieri le facem prin Legea 350 şi atunci, 
ca sa nu avem probleme din punct de vedere legal, Legea 350 se încadrează şi ţinând cont de faptul că nu 
ar avea timp să depună proiectul, să treacă prin comisii, propunem această asociere la punctul nr.37. În sală 
avem şi conducătoarea proiectului. Noi am avut o discuţie pe tema asta, nu cu dumneavoastră ci cu doamna 
inspector general în care o parte din fondurile necesare pentru deplasare în SUA au fost asigurate din 
sponsorizări.  

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Iniţiator la acest proiect a fost Grupul consilierilor liberali, 
dar aş vrea să semnalez aici un fapt. Art.136 din Codul administrativ spune că proiectele de hotărâri pot fi 
iniţiate de primar, viceprimari, de consilieri sau de cetăţeni. Elaborarea proiectelor se face de cei care le 
propun, cu sprijinul secretarului general al unităţii/subdiviziunii administrativ-teritoariale şi a 
compartimentelor de resort din cadrul aparatului de specialitate al primarului. De ce citez acest articol? 
Pentru că într-adevăr are nişte vicii de fond, proiectul nostru. Dacă stăm să analizăm faptul că am gândit 
noi asocierea cu un ONG, de fapt reluăm o practică anterioară. Vă aduceţi aminte, în primul an de  mandat 
al dumneavoastră domnule preşedinte, nu aţi vrut să alocaţi sume pentru Legea 350 şi atunci se făceau 
asocieri directe. Este o eroare pe care ne-o asumăm, important este că am venit cu această iniţiativă. Aş fi 
vrut ca apartul de specialitate şi compartimentul de resort, cel care prin lege trebuie să sprijine o iniţiativă 
de acest gen, să ne fi semnalat faptul că iată, avem un viciu de formă, de fond, care este el şi  trebuie să-l 
corectăm, poate veneam noi cu această soluţie. Până la urmă, nu avem orgoliul de a fi noi iniţiatorii. Din 
punctul meu de vedere puteau să fie toţi consilierii iniţiatorii acestui proiect. Important este că aceşti copii 
care sunt pasionaţi de robotică şi care sunt remarcabili, nu este puţin lucru să ajungi în America la o vârstă 
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atât de crudă, pentru specialitatea atât de complexă şi să ne gândim că dacă n-or mai fi situaţii de acestea şi 
cum gândim să-i sprijinim şi să facem posibil să se evidenţieze, să se dezvolte. Noi la acest proiect ne vom 
abţine că nu putem vota împotriva proiectului nostru. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Eu vă fac următoarea propunere, domnule consilier: tocmai 
pentru cele expuse cred că ar fi bine să retragem de pe ordinea de zi ca să nu fim puşi în situaţia de a vota 
sau de a nu vota şi atunci mergem cu ultimul proiect şi îl votăm. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Nu avem nimic împotrivă să-l retrageţi de pe ordinea de zi. 
Aici nu trebuie votat domnule preşedinte. Iniţiatorul are acest drept, să-l retragă fără vot. 

Punctul 36 se retrage de pe proiectul ordinii de zi. 
 
◄ Se trece la punctul 37 al proiectului ordinii de zi. (Suplimentara)  Domnul preşedinte Valentin 

Ivancea prezintă referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu 
Inspectoratul Școlar Județean Bacău și Casa Corpului Didactic ,,Grigore Tăbăcaru” Bacău pentru 
organizarea și desfășurarea proiectului ,,Participarea RoboKids Somușca la campionatul international de 
robotică ,,First Championship”-Houston, Texas, Statele Unite ale Americii. 

 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: La ceea ce aţi spus dumneavoastră, am să fac o mică menţiune, 

o clarificare. Noi în primul an de mandat nu am mers pe Legea 350, nu am avut fonduri pe Legea 350, ne-
am concentrat pe proiectele pe care le aveam în desfăşurare. S-a mers pe ceea ce spuneţi dumneavoastră, 
pe Legea sportului care permite această asociere, ceea ce nu se încadrează aici. Apropo de sprijinul 
aparatului de specialitate, să ştiţi că în referatul în care propuneţi să nu se aprobe acest lucru cu aviz negativ, 
să ştiţi că au explicat destul de clar unde se încadrează. Se încadrează pe Legea 350 dar noi avem (cred că 
de astăzi s-a publicat Ghidul pe Legea 350) şi nu ar fi avut timpul necesar să-l putem pune ca proiect şi 
explică şi de ce nu putem să mergem într-o asociere directă cu ONG. S-a semnalizat acest lucru ţinând cont 
de faptul că propunerea dumneavoastră a ajuns la noi vineri, noi am încercat să ne mişcăm destul de repede 
şi să găsim o soluţie ca aceşti copii să beneficieze de ajutor din partea Consiliului Judeţean şi aici mă refer 
la toţi consilierii judeţeni. 

 ♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Vreau să vă spun domnule preşedinte că am fost ignoraţi ca 
iniţiatori, chiar obstrucţionaţi.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dumneavoastră aţi dat un comunicat de presă în care aţi zis  că  
sprijiniţi excelenţa. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Da, am spus că sprijinim.    
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Noi, toţi consilierii judeţeni sprijinim excelenţa şi s-a văzut la 

vot. 
♣ Dna Egarmin Ana Maria, consilier: Şi eu vreau să salut faptul că s-a votat proiectul şi că iată 

sprijinim aceşti copii să meargă în SUA. De asemenea, vreau să salut şi să mulţumesc, pentru efortul 
consistent pe care doamna coordonator Oana Jianu a făcut rost de această sumă, aproximativ 10 mii de 
dolari de la Ambasada SUA şi să mulţumesc în acelaşi timp, pentru contribuţia sigură a doamnei Anca 
Năstase de la Asociaţia “Dascăli Emeriţi” în urma unui protocol de colaborare dintre Inspectoratul Şcolar 
şi Asociaţia “Dascăli Emeriţi”, se va întâmpla acest lucru, altfel nu spuneam lucrurilor pe nume. De 
asemenea, pentru susţinerea performanţei, vreau să vă anunţ că voi depune o solicitare în numele 
consilierilor judeţeni PSD, prin care să se realizeze un proiect de hotărâre în Consiliul Judeţean, pentru 
premierea echipei de băieţi de la Liceul Ferdinand I care au participat la Târgul Internaţional de Tehnică 
2023 din Africa şi care au obţinut medalia de aur respectiv Locul I şi anume doi elevi de clasa a IX-a 
respectiv clasa a X-a George Spulber şi Toader Mutică îndrumaţi de doamna profesoar Ana Întuneric. La 
competiţia în cauză au participat 192 de echipe iar la secţiunea inginerie unde au participat 52 de echipe pe 
această direcţie, au ieşit pe locul I. De aceea voi depune această solicitare, pentru un proiect de hotărâre de 
Consiliu Judeţean.  

 

  Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă    
în unanimitate.
   

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

Ivancea 
Valentin,președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
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9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin x   

23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu-Ionuţ x   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 

◄ Nemaifiind alte intervenţii, domnul preşedinte Valentin Ivancea declară închise lucrările şedinţei  
ordinare a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 28.03.2023,  pentru care s-a încheiat prezentul proces-
verbal. 
 

 

 PREŞEDINTE,                 SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI 
       Valentin IVANCEA                                                                         Dr. Elena-Cătălina ZARĂ                                                  
 
 
 
 
 
 

    Întocmit,. 
           Buftea Parascovia 


